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 49שמן המניין מס'  18-המועצת העיר 

 13.02.2022מיום 

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה - מר אחדות יעקב 

o מועצהחבר  - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o חברת מועצה - גב' מטלון אלינור 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o מנכ"ל העירייה  - מר ניסים ארז 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סברלו חיים 
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o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סיטון עזרא 

o וסגן ראה"ע רת מועצהחב - גב' עדן רבקה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע  - מר סוטובסקי מיכאל 

o  'חברת מועצה  - עומרד לוי גליהגב 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - מר ארז ניסים 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o מועצהעוזר ראש העיר ומרכז ישיבות  - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 בקשה לכינוס ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין לפי בקשת ראובן קייקוב. .1

 .2022המשך דיון בתקציב לשנת  .2

 .2022תקציב פיתוח לשנת  .3

 .2021לשנת  –אישור תבר"ים לסגירה  .4
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ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 

 543פרוטוקול מס'  49

בקשה לכינוס ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין לפי בקשת ראובן קייקוב. ירד מסדר  .1

 היום.

 .2022המשך דיון בתקציב לשנת  .2

 .2022מועצת העיר אישרה ברוב קולות את תקציב הפיתוח לשנת  .3

 .2021לשנת  –מועצת העיר אישרה ברוב קולות את אישור התבר"ים לסגירה  .4

 פרוטוקול

 

 ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין לפי בקשת ראובן קייקוב. לכינוסבקשה  .1

אני . 49חברים אני פותח את הישיבה של מועצת העיר שלא מן המניין מספר  :מר מוטי ששון

מבקש מגזבר העירייה להציג את התקציב שביקשתם בזמנו לדחות אותו. 

ו אכן דחינו אותו לבקשתכם. אפשרנו לכם לעבור עליו ולהגיש השגות א

הצעות, ויש לכם. בבקשה. אני יעבור לסעיף הקודם של בקשה של כינוס 

 ישיבה של מועצת עיר. בבקשה מר ראובן קייקוב. 

שלום לכולם, איחולי החלמה לכל החולים, המשך בריאות איתנה לכל  מר ראובן קייקוב:

הצעות לסדר. בקשות לסדר של ישיבה שלא מן המניין  3הבריאים. היו לי 

שם. הראשונה שבהם הייתה, בית הספר מיועד  לית הספר באצ"לניהול ב

בסופו של דבר לתלמידות חרדיות. אנחנו תמיד חשבנו וראינו שהן יהיו בעצם 

לאלו שהן לומדות בבני יוסף ובנות ציון, והמבנים הללו הם לא ראויים, יתרה 

תלמידות שיוצאות כל בוקר לטייל מחוץ לעיר  500-מזאת יש גם בסביבות ה

במסגרת כביכול החינוך החרדי. למה? כי אין מענה בתוך העיר. זה נתון רשמי 

שקיבלנו אותו במסגרת ועדת החינוך. הם היו אמורים לבוא כולם ביחד. 

כאשר לראשונה הייתה החלטה, בית הספר הזה נבנה במסגרת תכנית אב 

לחינוך החרדי והיה אמור לתת מענה לאותן הבנות. לאותו חוסר מקום 

בנה בית הספר בבני ובנות יוסף. שהמקום הוא גם צר מלהכיל את שבמ

הילדות, שם וגם יש שם בעיות בטיחותיות רבות. והוא מאוד לא מספיק. 

תלמידות. אולי לא  500אותו הדבר בנוגע לבית הספר בנות ציון. וגם לאותן 

תלמידות שיוצאות את העיר כל בוקר ודרך אגב גילוי  200אבל לפחות  500

בנותיי גם יוצאות כל בוקר  4בנותיי. אני גם תושב תל גיבורים.  4ת, גם נאו

את העיר. למה? כי לדעתי בית הספר, מבנה בית הספר בבנות יוסף היום הוא 
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לא ראוי מבחינה בטיחותית. לכן הן יוצאות כל בוקר ואנחנו חשבנו שבית 

ם שחסר, הספר החדש גם כן אמור לתת מענה לאותן, לאותו זרם חינוכי בעצ

חודשים וגם בשבוע  3חסר בו רובד. אז ההחלטה הראשונה התקבלה גם לפני 

שעבר, זה לתת את המבנה הזה לאותה רשת בני יוסף וכל זה כבר, זו החלטה 

שהתקבלה, החלטות שהתקבלו בעבר על מנת שבעצם בכל אופן, היום יש שם 

ות יותר את בנות מנחם בבית ספר בקדושי קהיר. והמבנה הזה אמור להי

ראוי. כשההצעה על סדר היום הייתה לבוא ולשפץ את המבנה כדי שיהיה 

יותר ראוי וייתן מענה גם מבחינה בטיחותית וגם מבחינה סניטרית לאותן 

תלמידות שבבנות מנחם. אז ההצעה הראשונה שלנו הייתה לבוא לבקש 

ו השלמה לאותן החלטות קודמות. ולהעברת בית ספר ברחוב אצל נשכיר אות

לרשת החינוך של ש"ס. של בני יוסף ואת בית ספר בנות מנחם נשפץ אותו 

ונשמיש אותו מבחינה סניטרית מבחינה בטיחותית לתלמידות של בנות 

 מיליון ש"ח.  2מנחם. התייחסות של 

 לא יודע אז לפי מר ראובן קייקוב:

 אבל עכשיו יש החלטה אחרת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 דיברתי על החלטות. אני  מר ראובן קייקוב:

 כשנכנסנו לכאן קיבלנו בקשה תציגי. מר מוטי ששון:

ומשהו אחרי הצהריים הגיע פסק דין בעתירה של  15:00ביום רביעי בשעה  גב' יונת דיין:

רשת החינוך המעיין התורני שבו השופט כותב, כותב פסק דין ארוך ומפורט 

ופית שלו שההחלטה עמודים. אבל בסופו של דבר ההחלטה הס 20של כמעט 

על שימוש עירוני במבנה העירוני ברחוב האצל שניתנה על ידי ראש העירייה 

ניתנה בסמכות. הוועדה מונתה מכח סמכותו כדין והמלצות הוועדה מקובלת 

על בית המשפט. על ההחלטה הזו ביקשה רשת מעיין החינוך התורני מבית 

ם לערער לעליון או לא. המשפט המחוזי עיכוב ביצוע כדי לשקול ולהחליט א

בבוקר כבר אוכלס מבנה בית הספר ברחוב האצל על  08:00 -ביום חמישי ב

שכבות הגיל  8 -הכיתות ב 9ידי בית הספר בממלכתי החרדי במלואו. כל 

לומדות שם. והיום לפני חצי שעה הגיעה החלטה של בית המשפט המחוזי 

ערעור לעליון, אז נראה  שהוא לא נותן עיכוב ביצוע ואם הרשת תחליט להגיש

מה יתגלגל שם. זאת אומרת שנכון כרגע המבנה ברחוב קדושי קהיר עומד 

ריק. ועוד לא נקבע לו יעוד אחר אלא אם כן יש איזושהי החלטה שהתקבלה 

שאני לא מכירה אותה. ואז השאלה כשהמבנה עומד ריק האם אתה עדיין 

 רוצה לקיים את הדיון על ההצעה לסדר או?

חשבתי כן להעלות אותה לסדר כי עדיין יש, יש דרישה כביכול. בית הספר  בן קייקוב:מר ראו

מלכתחילה או כל היוזמה הייתה, עבור אותם הורים ועבור אותן  לבאצ"

 500ילדות שלומדים לא רק שם, בכל רחבי העיר. בסדר עדיין יש לפחות 
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דות ללמוד תלמידות שלומדות מחוץ לעיר. איך אנחנו מחזירים את אותן יל

בתוך העיר יש כאן מבנה שעומד ואולי כדאי כן לעשות אותו ולהשמיש אותו 

ושיהיה כן ראוי. מבחינה בטיחותית מבחינה סניטרית מבחינת נראות. 

 להשמיש אותו כי בעצם למה העברנו, כביכול אם הוא היה מבנה כל כך טוב. 

 לבנות, לבני אתה אמרת לפני זה שאתם תתנו את זה  מר אחדות יעקב:

 אני לא שמעתי שיש נכונות מצידם.  מר מוטי ששון:

 אה אין נכונות מצידם? מר אחדות יעקב:

אני רק אולי כהערה כללית. חבר'ה זה בית ספר עירוני לכל דבר ועניין. הוא  מר מוטי ששון:

עירוני. זה שש"ס רוצה להעביר את המבנה לרשת שלהם אבל זה בית ספר 

ת ספר של רשתות. אז הוא אמר לך תעביר את בית ספר עירוני. זה לא בי

ביאליק גם כן תעביר לרשת. למה אתה צריך להעביר לרשת? זה יעירוני, זה 

ממ"ח, לזה נתן את זה משרד החינוך. מי שרוצה ללמוד בבקשה תבוא ללמוד 

אבל רשת החינוך נתנה הוראה לילדים לא לבוא ללמוד שם כי זה ממ"ח. זה 

ם של ש"ס אבל אין לי בעיה. אני בניתי את זה, העירייה לא בהשקפת עול

בנתה, כדי לתת להם מענה אבל הם לא רוצים לבוא לשם. התנאי שהבניין 

 זה בית ספר עירוני.  יעבור לרשת החינוך. מה פתאום?

 אבל מוטי כל הלימודים שם.  מר אחדות יעקב:

 טוב אני לא פותח דיון  מר מוטי ששון:

 אה אתה מדבר אבל כשרוצים לענות אתה לא פותח דיון. מעניין.  מר ראובן קייקוב:

 אז כרגע המצב הוא שבבית הספר ברחוב האצל מתנהל בית ספר ממלכתי.  גב' יונת דיין:

 אבל הייתה הבטחה לתת את הבית ספר הזה למעיין החינוך מההתחלה.  מר חיים סברלו:

סברלו. אתה אמרת פה שאתה תקבל אבל יש הנחיה של שופט נגמר. נגמר  מר מוטי ששון:

 את ההחלטה של השופט. 

 אני אמרתי של השופט? מר חיים סברלו:

 כן אתה אמרת בישיבה אחרונה.  מר מוטי ששון:

אם היו אומרים לו את הכל אמיתי אולי הייתי מקבל. הכל שקר מה  מר חיים סברלו:

 שאמרתם לו. הכל שקר. 

 שזה בית ספר עירוני בניהול העירייה. נקודה.  טוב. יש החלטה של שופט מר מוטי ששון:

 אוקיי זו החלטה של שופט אין בעיה. אנחנו רוצים להעלות את זה להצעה.  מר חיים סברלו:

אתה לא יכול לעשות מה שאתה רוצה, יש החלטה של שופט אתה מעל  מר מוטי ששון:

ט השופט? מה בית משפט אתה? תתרגל לרעיון שהיה בית משפט ומה שהשופ
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אומר זו החלטה נקודה. כמו שאמרת לי שאתה לא מכיר בשופט בבית משפט. 

 מה זה לא מכיר בבית משפט? אנחנו חיים במדינה. 

המצב הוא כרגע בבית הספר ברחוב האצל ומבנה בית הספר מתנהל בית ספר  גב' יונת דיין:

 ממלכתי חרדי. 

 צאים במקלטים. הילדים האלו גם חסר להם בית ספר. הם נמ מר חיים סברלו:

הוא רוצה לחנך אותם כמו שהוא רוצה. אני אומר לך זה חינוך של העירייה.  מר מוטי ששון:

 איפה הייתה הרשת שלך?

 איפה הייתה הרשת שלי? מר חיים סברלו:

כן. שלך. הבתים האלו גם איפה שהרבנות וגם בתל גיבורים, זה מבנים  מר מוטי ששון:

 שהרשת מתחזקת אותם. 

 סליחה סליחה.  סברלו: מר חיים

 הרשת לא אנחנו לא העירייה.  מר מוטי ששון:

מה זה שייך הרבנות יכולה לתחזק אותם. המדינה מכירה בזה זה לא  מר חיים סברלו:

 שהמדינה לא מכירה בזה. 

 מצוין תחזיקו אותם יש לכם כסף.  מר מוטי ששון:

 אנחנו ביקשנו לבנות אותם.  מר חיים סברלו:

אתה רוצה להביא עכשיו כסף לשפץ?  טוב אתה רוצה, מה אתה רוצה לעשות? ון:מר מוטי שש

 אנחנו מוכנים בעד לשפץ אותם. ברגע שתהיה בקשה נשפץ. מה קרה?

 אני רוצה בכל זאת לשנע את הכסף לשם.  מר ראובן קייקוב:

ת להם לרפורמים נתת ... מסוג ב'. לנו אסור לקבל. משהו לא נתפס במוח. נת מר חיים סברלו:

 מבנה, אנחנו לא מגיע לנו? נתת להם לפני חצי שנה, נתת להם מבנה. 

 הם נמצאים שם במבנה.  מר מוטי ששון:

 אז מה, גם אנחנו מה זה נמצאים? אנחנו תושבים. תושבים משלמים. מר חיים סברלו:

 כולם יקבלו. כולם יקבלו. מר מוטי ששון:

 שנים אני מחכה.  17 מה זה יקבלו? מר חיים סברלו:

 למי? מר מוטי ששון:

 אני לבנות את המקום. אחרי שבניתי אותו לקחת לי אותו? מר חיים סברלו:

 לקחתי לך? זה שלך? מר מוטי ששון:

 אני בניתי אותו.  מר חיים סברלו:

 למה לא הבאת כסף אתה הלכת לשם בבוקר. זה שלך בכלל? מר מוטי ששון:
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 החינוך זה גם לא שלך. של משרד  מר חיים סברלו:

 משרד החינוך נכון. משרד החינוך החליט שזה בית ספר חילוני.  מר מוטי ששון:

 אוקי רק בעיריית חולון זה ככה.  מר חיים סברלו:

 משרד החינוך מר מוטי ששון:

 טוב קייקוב תרד מזה יאללה.  מר חיים סברלו:

בית ספר ממ"כ. ממלכתי חרדי.  משרד החינוך כדאי שתדעו קבע שזה יהיה מר מוטי ששון:

 הוא קבע. הוא בא לבית המשפט וכתב את זה ואמר את זה. 

 לפני שקם הממ"ח בנינו את זה. אני ישבתי איתך בחדר אמרת לי אין בעיה.  מר חיים סברלו:

 הבאת כסף? מר מוטי ששון:

 מה זה הבאתי כסף? מר חיים סברלו:

 שמקבלת. הרשת שלך יש לה מיליארדים  מר מוטי ששון:

 מה זה קשור? מר ראובן קייקוב:

לא הבאת שקל אחד לעיריית חולון. לא לבתי כנסת ולא לבתי ספר. אוקיי.  מר מוטי ששון:

 הורדת את זה?

 כן, הורדתי את זה.  מר ראובן קייקוב:

 אוקיי.  מר מוטי ששון:

 מדובר פה,  מר ראובן קייקוב:

 אוקיי אני עובר. מר מוטי ששון:

אני מביא את זה להצבעה. בבקשה הדיון להצבעה גם במסגרת. אנחנו רוצים  ייקוב:מר ראובן ק

להצביע בעד ההחלטה הזו של לבוא ולשריין תקציב לטובת שיפוץ של המבנה 

 הזה. 

 מה הולכים לשפץ? זה מופיע בהצעה שלו.  מר מוטי ששון:

  אז כרגע יש לנו מבנה ריק ברחוב קדושי קהיר ובקשה, גב' יונת דיין:

 קייקוב מה אתה רוצה לשפץ איזה מבנה? לא שמעתי.  מר יעקב מזרחי:

 אני רוצה לשריין. רוצה לשריין לשים כסף בצד.  מר ראובן קייקוב:

 למה? מר יעקב מזרחי:

 לטובת הנגשת המבנה הזה.  מר ראובן קייקוב:

 איזה מבנה? לא שמעתי הייתי בחוץ.  מר יעקב מזרחי:

 קהיר. המבנה בקדושי קהיר.  בקדושי מר ראובן קייקוב:
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 שכרגע הוא עומד ריק.  גב' יונת דיין:

 שכרגע הוא עומד ריק מר ראובן קייקוב:

אני הצעתי להם לעבור למקום הזה ושנשפץ אותו. ונעמיד לרשותם מגרש  מר מוטי ששון:

 ושהם יביאו כסף ממשרד החינוך ונבנה להם. זו ההצעה שלי אחרת זה נמרח. 

שנים. הבאת לי מגרש, הביאו כסף אתה לקחת אותו.  17אבל הבטחת לי לפני  מר חיים סברלו:

 כמה פעמים אפשר לסבול דבר כזה?

טוב אני לא מוכן לענות לך. הדברים ברורים יש בית משפט, שקבע עם כל  מר מוטי ששון:

 הצעקות שלך. 

ה שהוא אמר אמרתי לי כבר את זה. תלך תביא כסף הנה מגרש. זה בדיוק מ מר חיים סברלו:

 שנים.  17לי לפני 

הוא בכל אופן רוצה להעלות את זה להצבעה. להעלות להצבעה לשריין כסף  מר ראובן קייקוב:

 מיליון ש"ח לתב"ר לטובת השיפוץ.  2של 

בשנים האחרונות יש שם ממלכתי חרדי בנות מה שנקרא שם בנות מנחם. אז  גב' יונת דיין:

 חמישי, המבנה הזה עומד ריק. היום המבנה הזה עומד נכון ליום 

 רק החלק האחורי נכון? רק החלק האחורי.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אוקיי מה אתה רוצה? נו תגיד מה ההצעה שלך?  מר מוטי ששון:

 תוציא את ההצעה, עזוב. עזוב אותנו.  מר חיים סברלו:

 . ירד מסדר היוםאוקיי  מר מוטי ששון:

 התקציב בבקשה.  להצעתאני עובר 

 רגע אז מה עושים עם בית הספר? אז מה? מר יעקב מזרחי:

 שום דבר, לא רוצה כלום.  מר חיים סברלו:

 להשאיר אותו ריק.  מר מוטי ששון:

 אתה לא רוצה לשפץ אותו? מר יעקב מזרחי:

 לא רוצה כלום.  מר מוטי ששון:

 אבל למה אתה עושה פרינציפ? תשפץ אותו.  מר יעקב מזרחי:

 למי לשפץ אותו? למי? מר מוטי ששון:

 לעירייה.  מר יעקב מזרחי:

 חברים יאללה אני עובר להצעת התקציב החדשה.  מר מוטי ששון:

 מוטי אתה מוכן לתת את בית הספר הזה לבנות זה של ש"ס? מר אחדות יעקב:
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 לא רוצה אני לא רוצה את בית הספר הזה אתה מוכן לתת את זה? 

 בנוהל הקצאה כחוק כן.  מר מוטי ששון:

אז מה ההבדל בין זה לחדש מה ההבדל? אני רוצה ללמוד. כן אני רוצה ללמוד  מר אחדות יעקב:

 מה. 

 של שופט.  החלטהיש  מר מוטי ששון:

 ההחלטה של השופט באה ממך.  מר אחדות יעקב:

 ממני? אני שופט? מר מוטי ששון:

 למה אתה לא עונה? למה אתה לא עונה?כן. אתה השופט. אתה לא עונה  מר אחדות יעקב:

 אתה חוזר אחורנית.  מר מוטי ששון:

מה חוזר אחורה? אחורה זה אתה. אתה היסטוריה אתה העתיד אתה ההווה  מר אחדות יעקב:

 פה בעיר אתה המחליט. 

 אתם לא מכירים בית המשפט, זו הבעיה שלכם. אתה לא מזכיר בבית משפט.  מר מוטי ששון:

אני לא קשור לבית המשפט. לפני בית המשפט, נתנו לך את ההחלטה בידיים  ב:מר אחדות יעק

שלך, אני רוצה להבין למה לא הסכמת מההתחלה, למה? מה ההבדל בין בתי 

 הספר?

 זה בית ספר ממלכתי ואתם לא רוצים לשלוח את הבנות לשם.  מר מוטי ששון:

פר והילד שלי לא רוצה לשחק סליחה. זה כמו שיש מגמת ספורט בבית הס מר אחדות יעקב:

 כדורסל. 

ש"ס בא אלי ואמר אני לא רוצה לשלוח את הבנות, אני רוצה שתעביר לי את  מר מוטי ששון:

המבנה, זה בית ספר עירוני. לא להעביר לו שום דבר. מה זה להעביר מבנים? 

 מחר תעבירו את המדיה טק בגלל סיבות כאלו קואליציוני? 

 אני עובר,                                      

 אני עובר לסעיף הבא. בבקשה אמנון תציג את התקציב.                                      

 

 .2022המשך דיון בתקציב לשנת  .2

 .2022לשנת תקציב פיתוח  .3

ערב טוב. אני מתכבד להגיש לאישור המועצה את הצעת התקציב הרגיל  ארץ קדושה: אמנוןמר 

לרבות הנלוות הדרושות לתקציב הפיתוח.  2022הפיתוח לשנת ותקציב 

ש"ח. תקציב  508,445,000התקציב הרגיל מאוזן ובר ביצוע בסך מיליארד 

מיליון ש"ח נלוות. התקציבים  18.7ש"ח הכולל  250,305,000הפיתוח בסך 

המוגשים לאישור המועצה משקפים את דעתנו המקצועית את התקציבים 
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חודשים בהם  6-וחת תושבי העיר וזאת לאחר עבודה של כהאופטימליים לרו

ישבנו עם כל הדרגים המקצועיים של כל מנהל, המנכ"ל, חברות הבת וראש 

והעתידיים של העיר. התקציב המוצע  השוטפיםהעיר בהם בחנו את הצרכים 

מיליון ש"ח. לעומת תקציב המקור לשנת  79-מהווה גידול של כ 2022בשנת 

מסך  62%-נומינליים הכנסות עצמיות מהוות כ 5.5%-שהם כ 2021

מסך ההוצאות. דומה לשנה קודמת.  30.6%-ההכנסות. השכר מהווה כ

מיליון ש"ח לעומת  29-נלוות עלה לכ ן. פירעו67%-תקציב הפעולות מהווה כ

מיליון ש"ח  185-מיליון ש"ח שנה קודמת. השקעה בחינוך של כ 17.5-כ

מיליון ש"ח מכספי הארנונה מעבר  60-של כ מכספי הארנונה. רווחה, השקעה

מיליון ש"ח  84.7-לתמיכת הממשלה. חינוך בלתי פורמלי השקעה של כ

לעומת שנה קודמת.  4%-מכספי הארנונה. סך ההוצאה לתושב גדלה בכ

סיכונים עתידיים שאנחנו צופים שיכולים להתרחש: הנחות העבודה נעשו 

ננו יכולים להתעלם מהסיכונים על פי הידוע לנו כעת. יחד עם זאת, אי

העלולים להתרחש השנה. התפרצות קורונה שוב, שתוביל שוב לסגרים 

וירידה בהכנסות. התפרצות אינפלציונית שתגרום לעליית מחירים. שכר 

עובדי ניקיון ושמירה שנמצא כרגע בדיונים. שכר סייעות נמצא בדיונים כרגע 

א עדכוני תקציב לאישור ושכר עובדים סוציאליים. במידת הצורך נבי

 250-המועצה במשך השנה. כאמור תקציב הפיתוח המוגש הוא בסך של כ

מיליון ש"ח שנדרשו לצרכים  500מיליון ש"ח, וזאת מתוך בקשות של 

השונים. התקציב כולל פיתוח כבישים, תיעול ומניעת הצפות. בניית בתי ספר 

ריים. מגרשי ספורט, וגנים גם לחינוך המיוחד, שיפוץ ושדרוג גנים ציבו

הנגשות כלליות ופרטניות, תיקון והחלפת עמודי תאורה ורימזור, תשתיות 

התושבים ועוד. לסיכום  ןמחשוב לבתי הספר ומבני ציבור. מצלמות לביטחו

אני רוצה להודות להנהלת העיר ולכל המנהלים על שיתוף הפעולה בהכנת 

יבים שמנהלים את תקצהתקציב. למנהל הגזברות ובפרט לרחמים ולאגף 

ומוצלחת  ההתקציב במקצועיות רבה מאוד. אני מאחל לכולנו שנה פוריי

 שתביא לקידום העיר ולתושביה. 

 אוקיי בבקשה חברים רוצים להתייחס או לשאול שאלות? מר מוטי ששון:

אני רק רוצה להבין משהו, דיברתי עם מר רחמים יש איזשהו משהו שהוא  גב' קרן גונן:

 להיות בדוחות הכספיים שזה בעצם כל הנושא של השכירות,  חייב

 אנחנו לא דוחות כספיים אנחנו תקציב.  מר אמנון ארץ קדושה:

 זו הצעת התקציב לשנה החדשה.  מר מוטי ששון:

לא. לא. אני מדברת על זה, שרחמים אתה תוכל אולי להגיד את זה במונחים  גב' קרן גונן:

 המקצועיים שאנחנו דיברנו?
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אנחנו החלטנו שנה שעברה בנושא דמי שימוש. הסברתי לקרן זו תמונה  מר רחמים בינוני:

 חשבונאית של הכנסה מול מועצה. 

 וזה עדיין חייב להופיע בכל תקציב. אני בדקתי את זה משפטית.  גב' קרן גונן:

הנכונה אנחנו נגיש את זה לעדכון. בגלל שזו לאחר שנראה בדיוק את העלות  מר רחמים בינוני:

, זה לא כלול בתקציב. כי אני לא צריך לתקצב 0הכנסה מול הוצאה של סכום 

 את זה ולכן אמרנו שכשנדע את הסכום אנחנו נגיש את זה. 

 ברגע שמציגים את זה אנחנו חייבים שזה יהיה.  גב' קרן גונן:

בדוק את זה ברגע שיהיו לנו התוצאות נביא את זה אנחנו עושים עבודה ל מר אמנון ארץ קדושה:

 לאישור המועצה. בכל מקרה כל אישור תקציבי מגיע למועצה. 

אין בעיה אבל גם כשמציגים את זה חייבים להציג את זה כשורה. אני בדקתי  גב' קרן גונן:

 את זה משפטית. אתה יכול לבדוק אולי עם הרואה חשבון זוהר, 

אבל אנחנו מביאים את זה למועצה. מה זה כשורה? הרי כל שינוי תקציבי  מר אמנון ארץ קדושה:

 מגיע למועצה לאישור. 

 נכון. גם כשעשיתם את זה בפעם הראשונה.  גב' קרן גונן:

 הבאנו את זה למועצה.  מר אמנון ארץ קדושה:

נכון. אבל בשורה תחתונה זה צריך להופיע גם בדוחות שאתם מציגים כאן  גב' קרן גונן:

 עכשיו נכון? אני צודקת? יפה. כל הכבוד. 

 טוב.  מר אמנון ארץ קדושה:

 עכשיו אני, אני ברשותכם.  מר רחמים בינוני:

אה אפשר לדבר? אם אפשר אולי להביא גם מיקרופון סליחה? אם אפשר  מר ראובן קייקוב:

אולי בשביל שהדיון יתקיים בצורה יותר קלה, ולא צריך להוציא את הקול, 

ם כאן בעלי קול ובעלי יכולות. אפשר אולי שפעם הבאה יהיה פה לא כול

מיקרופון כך שמי שקיבל את רשות הדיבור יוכל לדבר עם המיקרופון. תודה. 

אנחנו נפגשנו פה כמה חברי מועצה בכל אופן חשבנו, העברנו, ומצאנו שם כל 

י. מיני שינויים. אותם שינויים נשלחו לגזבר העירייה ולמנהלת אגף תקציב

זה הסדר?  לרחמים. עכשיו השאלה אם אתם רוצים שנציג פה סעיף סעיף?

בגדול, בשנה הקודמת התקבלו פה החלטות שונות על ידי מועצת העיר. 

ותגובת הגזבר הייתה שאין מספיק כסף בעצם אין מספיק מקורות לתקצב 

את אותם הפעולות. היות והחלטות אלו התקבלו על ידי מועצת העיר אז 

לנכון לבוא ולתעדף אותם בתקצוב העירוני, וכך שזה גם יבוא לידי ראינו 

. עברנו פה על סעיפי התקציב והסתכלנו 2022ביטוי בהצעת התקציב לשנת 

וראינו כל מה שבעצם הוא מוגדר כמשהו שהוא קשיח, מוגדר כקשיח זאת 

אומרת שיש עליו איזשהו חוזה או שיש איזשהו תקצוב שמתקבל ממשרדי 
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כן בעצם לא נגענו בו. וגם כן כל מה שמתייחס לשכר הקפדנו לא הממשלה ול

לגעת בו מתוך ראיה כי עובדים שגויסו לטובת העניין הם קיימים וגם אנחנו 

 מעדיפים שלא לגעת בהם. 

 גם אסור לגעת בהם.  מר יעקב מזרחי:

ת בעצם לא נוגעים בזה מה פתאום אנחנו להיפך. וכאשר הפעולות הבסיסיו מר ראובן קייקוב:

של ניקיון של חינוך של תחזוקה שוטפת של העיר אז כמובן גם בזה לא נגענו 

מיליון ש"ח העברנו מצד אחד לצד שני, אנחנו  20-וכן בצענו שם שינויים של כ

נתחיל לפרט אותם אם אפשר. כמובן סך השינויים הם מאוזנים. בסופו של 

? אז סעיף ראשון . ואני אתחיל להקריא אותם בסדר0-דבר הם מסתכמים ב

בעצם אנחנו חושבים שבמסגרת החלטה של חוג לכל ילד, אז גם יהיו הכנסות 

מההורים בעצם שכן ישתתפו בעלות סמלית של כל חוג ואנחנו מעריכים 

 . 1ש"ח. זה נרשם בפרק ספר  784,000-שההכנסה הזו תסתכם ב

 כמה, כמה זה יעלה החוג לכל ילד? מר מאיר חלבי:

 ש"ח לילד. לשנה.  200 מר שי בר:

 ש"ח? 100ש"ח לילד? אולי מספיק  200לפי מה קבעתם  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני התכוונתי כמה זה עולה לתקציב העיר? מר מאיר חלבי:

 אנחנו עוברים סעיף סעיף.  מר ראובן קייקוב:

 כמה לקחתם בהכנסות ראובן? מר אמנון ארץ קדושה:

 ש"ח.  784,000 מר ראובן קייקוב:

 לפי מה?  אמנון ארץ קדושה:מר 

 ש"ח.  3,500שכבת גיל היה בערך   

פחות השתתפות.  30%זה שכבת גיל. על זה עשינו  2,800אני אסתכל תכף.  מר שי בר:

 . 30%לא ירצו להשתתף מאיזושהי סיבה. אז זה פחות הכנסות של  30%נגיד 

 ?30%? פחות 30%כפול  2,800אז לקחתם  מר אמנון ארץ קדושה:

או, לא זוכר בדיוק  30%, זה שתי שכבות גיל. ולהוריד מזה 2כפול  2,800לא.  שי בר:מר 

כדי להגיע לפחות או יותר  20%או  30אין לי פה את המסמך העדכני. 

 ההשתתפות ההגיונית שתהיה. 

 ש"ח הכנסה.  784,000וכמה לקחתם כהכנסות מכל משפחה? יש פה  מר אמנון ארץ קדושה:

 ח לילד לשנה. ש" 200 מר שי בר:

 הכנסות? מר אמנון ארץ קדושה:

 דמי השתתפות סמליים.  מר שי בר:
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ילדים  3,500-אתם מודעים לזה שבפעם הקודמת אמרתי לכם שיש כ ועכשי מר אמנון ארץ קדושה:

 בשכבת גיל. 

 אבל הסתכלתי בספר תקציב. לא המצאתי את זה. זה מופיע בספר תקציב.  מר שי בר:

בכל אופן עיקר השינויים, אני פשוט אציין קודם כל את התוספות ואחר כך  מר ראובן קייקוב:

מאיפה קיזזנו את הסכומים האלו. כן אז המספרים הגדולים זה בעצם אנחנו 

 מיליון ש"ח חוג לכל ילד.  9.1תקצבנו 

 למה לכל ילד סליחה על השאלה? ד"ר מאיר רוק:

צת העיר כאשר זה בעצם כולל שתי שכבות חוג לכל ילד בהתאם לאישור מוע מר ראובן קייקוב:

 בעיר. 

 יש משפחות שזקוקות ומשפחות שלא זקוקות זה בזבוז כסף  ד"ר מאיר רוק:

אבל זו החלטה שכבר עברה במועצה. היא התקבלה. כבר דנו בזה. כבר עשינו  מר שחר האס:

 הדיון הזה היה. 

 דנים בתקציב. כן אבל עכשיו אתה דן בתקציב. אנחנו  מר אמנון ארץ קדושה:

אבל לקחתם בחשבון סליחה, לקחתם בחשבון שתהיינה משפחות שגם את  גב' נעה צ'פליצקי:

 ש"ח לא יוכלו לשלם? 200-ה

 אז אפשר להתייחס לזה באופן פרטני.  מר שי בר:

 לא. אבל יש לכם נתונים על זה?  גב' נעה צ'פליצקי:

 . 30%לא. הורדנו  מר שי בר:

ההתפלגות לפי רמות הכנסה, יש הכנסה מאוד נמוכה כמה יש אבל את  ד"ר מאיר רוק:

באחוזים ביחס לכל הקבוצה שאתה מדבר. בגילאים האלו יכול להיות שיש 

 משפחות שבאמת נזקקות. אז נוריד מאלו שהם לא זקוקים.  40-50%

 בחולון משפחות נזקקות? 40-50% מר שי בר:

 בר כמה יש? מכל אלו שהולכים לחוג?אני שואל אותך. כמה, כמה אתה מד ד"ר מאיר רוק:

 מסך כל הילדים שלא יגיעו.  30%הורדנו  מר שי בר:

לא. לא יגיעו זה פן אחד. אני מדבר על אלו שהם באמת זקוקים. מעוטי  ד"ר מאיר רוק:

 היכולת. 

הנהלת העיר תבוא תשב תכין תכנית, חוג לכל ילד בהתאם לתקציב הזה  מר ראובן קייקוב:

לשכבות כל גיל. לדעתי היא יודעת לעשות את העבודה. רשת בסדר? בהתאם 

קהילה ופנאי כבר תדע מה לעשות. בסדר? אנחנו סך הכל פה מתקצבים 

 7.5לפרטי פרטים. כמובן הנהלת העיר תדע כבר מה לעשות. גם כן תקצבנו 
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מיליון ש"ח בהתאם לבקשתו של שי קינן לבתי ספר, לתכנית בתי ספר אחרי 

 ישיר של בתי ספר בהם כולל בעצם אושר. צהריים בתקצוב 

 אם אפשר לפרט למה הכוונה? מר אמנון ארץ קדושה:

 שי תרצה להרחיב על כך? מר ראובן קייקוב:

שנים  4כן. טוב. אז קודם כל החלום הזה למעשה התחיל להתגבש בי לפני  מר שי קינן:

ד. כשראיתי שקרית עקרון שזה לא מהישובים המבוססים בישראל בוא נגי

מגיע להישגים באמת יוצאי דופן. מבחינה פדגוגית הוא מוביל ארצי 

שם אני מכיר  תבמתמטיקה, במדעים, באנגלית. והרמתי טלפון למנכ"לי

אותה עוד בעבודתה בכנסת והיא גם עשתה איתי את התואר השני במדיניות 

ציבורית באוניברסיטת תל אביב. אמרתי לה תשמעי, רינת, משהו טוב מאוד 

ה בקרית עקרון ואני רוצה לבוא לראות מה את עושה שם. ובאמת נסעתי קור

לשם, גם עינב הצטרפה בשעתו לנסיעה הזו ובילינו שם כמעט יום שלם. עם 

המנכ"לית, וניסיתי לחקור את ההצלחה הזו כדי להעתיק אותה לחולון. 

הפליאה שלי מההישגים של קריית עקרון, אפילו התעצמה במהלך הביקור 

והתבררה לי העובדה שבכלל בשל מספר תושבים מצומצם, בוא נגיד מאחר 

קריית עקרון, מספר התושבים שלה הוא בערך כמו אזור. אז בכלל אין שם 

בתי ספר. הם לומדים ברחובות בכלל. ואז אמרתי לה תשמעי, הילדים שלך, 

של עקרון. הם לא לומדים אצלך. הם לומדים ברחובות. אז איך הפער הזה, 

למידי רחובות לתלמידי עקרון? מה את עושה שמצליח להפוך את בין ת

שנים כולל  4תלמידי עקרון למצוינים. דרך אגב מאז לא השתנה כלום. כבר 

ארצית.  ההמובילה. חמישיי ההשנה האחרונה שקרית עקרון היא בחמישיי

אז אני נדהמתי מזה שאין לך יכולת למעשה להשפיע על הילדים האלו 

להם בבית הספר כי הם לומדים בכלל ברשות מוניציפלית במהלך השעות ש

אחרת. ולמרות זאת הם נבדלים מאותם ילדים שהם לומדים איתם 

בצהריים, בהישגים יוצאי הדופן שלהם ברמה הארצית. זאת אומרת 

מקומות חזקים מאוד מבחינה כלכלית. כמו רעננה, כמו הרצליה, כמו רמת 

 השרון. 

 גרה שם בקרית עקרון?  האיזו אוכלוסייאתה יודע  מר מוטי ששון:

 מה? מר שי קינן:

 . 10אם לא  8 תמאוד חזקה רמה סוציו כלכלי האוכלוסיי מר מוטי ששון:

 בסדר גמור.  מר שי קינן:

 וההורים שם משקיעים בילדים שלהם.  מר מוטי ששון:

השקעה  בסדר. דרך אגב ההשקעה בעקרון הייתה השקעה מוניציפלית לא מר שי קינן:

 פרטית. 
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 אולי להתווכח איתך על זה אחר כך.  מר מוטי ששון:

בסדר אפשר להתווכח. בכל מקרה, היא אומרת לי שכשהילדים מגיעים  מר שי קינן:

מבתי הספר מה שהיא עושה, היא פותחת את כל מבני הציבור במועצה 

ומביאה לשם אנשים שיעשו איתם את שיעורי הבית, או שיעברו איתם על 

תו חומר שהם מתקשים בו, בעיקר במקצועות של אנגלית, מתמטיקה, או

לשון, מדעים. וזה סיפור ההצלחה של קרית עקרון תוך שנים ספורות. הייתה 

שם נסיקה במספר הזכאים לבגרות. ולא רק במספר הזכאים לבגרות אלא 

גם לבגרות משמעותית. בגרות כזו שמביאה את אותו נער, זו בגרות 

ביאה את אותו נער ללימודים גבוהים לאוניברסיטה ואני משמעותית שמ

נצרתי את החלום הזה בליבי וחשבתי שיום אחד נוכל להגשים אותו ונוצרה 

עכשיו סיטואציה, שאי אפשר להגשים את כולו, אבל אין אדם יוצא מלוא 

תאוותו בידו. אז חשבתי אם אין לי את אותו גיבוי של ראש העירייה, לבנות 

הזו כפי שזה קורה בעקרון, חשבתי איך ניישם אותה ונצא איך את התכנית 

אומרים? עם חצי תאוותי בידי ולכן החלטתי לתקצב ישירות את בתי הספר. 

במספר. ואת בתי הספר  23לקחתי את רשימת בתי הספר העל יסודיים, 

 במספר.  40היסודיים, 

חנו את מוכשר. חשוב גם שיהיה שי אולי לא ננקוב במספרים כי אולי לא לק מר ראובן קייקוב:

 מוכשר. 

לבית ספר  Yלבית ספר יסודי וסכום  Xאוקיי בכל מקרה תקצבתי לפי סכום  מר שי קינן:

על יסודי כמובן שתקצבנו קצת יותר את העל יסודי מאחר ומדובר גם בשנת 

קורונה וילדים שהחסירו עשרות ימים במהלך השנה ומדובר גם על מי שצריך 

ורציתי לתת להם עוד, עוד מימון מה שנקרא של אחר לגשת לבגרות 

 7.5הצהריים. אותו מודל מצוין של עקרון. וכך הגענו למעשה לתקציב של 

מיליון ש"ח. אני תקווה ולא רק תקווה, גם אמונה שבמידה ואנחנו נצליח 

לתקצב את זה באופן הזה אנחנו נראה הישגים משמעותיים כבר בשנה 

תר מהשנה שחלפה לה. שחלפה ואני משער הקרובה, טובים הרבה יו

שהמגמה הזו תמשיך ונוכל לחזור ולהיות עיר שהייתה מודל כי אני זוכר, 

שאני הייתי בבית ספר יסודי, אני זוכר שבתקופה של משה רום עליו השלום, 

 חולון הייתה תת"ל חינוכי הובילה את המדינה. כן כן. 

 יה?אתה מנסה לשכתב את ההיסטור מר מוטי ששון:

 לפחות אני מנסה.  מר שי קינן:

 אתה מנסה לשכתב את ההיסטוריה,  מר מוטי ששון:

 לפחות אני מנסה. בכל מקרה חולון הייתה תת"ל חינוכי מוביל. אני יודע,  מר שי קינן:
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 40%לא נעשה עוול לרום אבל תוצאות הבגרות היו ברמה מאוד נמוכה.  מר מוטי ששון:

תמודדתי נגדו, כתבה שהתפרסמה בידיעות כתבה שהתפרסמה מאחר ואני ה

מבוגרי כיתה ח' בחולון זכאים לתעודות בגרות בסוף י"ב.  40%אחוז שכתוב 

 אני יראה לך את זה אחר כך. 

 יש גם כתבות אחרות.  מר שי קינן:

. אני הכפלתי. אבל לא נתווכח על 80%אתה יודע כמה אנחנו היום. כמעט  מר מוטי ששון:

 זה. 

לא. אני רוצה להגיד משהו על זה. אני חושב שעיר כמו חולון לא יכולה  מר שי קינן:

להתהדר בזה שהיא מגיעה לממוצע בגרויות שהוא ממוצע ארצי למה? זה 

היה ממוצע ארצי. תבדוק אותי. למה היא לא יכולה להתגאות אתה יודע? כי 

-ג'דיידהממוצע ארצי נקבע גם להרצליה וברמת השרון, אבל הוא נקבע גם ב

 . זאת אומרת שחולון עיר חזקה במרכז הארץ. מכר

וכמה היא משקיעה פר תלמיד? תגיד אם אתה כבר אומר. כדאי שתדע.  מר מוטי ששון:

 ש"ח זו עלות ההוצאה פר תלמיד בעיר חולון.  16,600

 עכשיו זה גודל בגלל החוג לכל ילד.  מר ראובן קייקוב:

 מוטי  מר שי קינן:

ככה, פעם אתה ככה. פעם אתה רוצה גינה ליד הבית, פעם אתה  פעם אתה מר מוטי ששון:

 רוצה בית ספר לבנות שלך.

מוטי עזוב את זה, אתה הופך את זה לעניין אישי. אני רק רוצה לסיים את  מר שי קינן:

דברי אני ואתה לא עומדים פה משני עברי המתרס. הצורך שלי והצורך שלך 

אז זה לא עניין של אופוזיציה  הוא אותו צורך והרצון שלנו הוא זהה.

וקואליציה פה. שנינו רוצים שתלמידי חולון יגיעו להישגים הכי טובים שהם 

 יכולים להיות והם יממשו את הפוטנציאל שלהם. 

אני יושב עם אנשי מקצוע, ואתה, אני לא יודע עם מי אתה יושב אבל כדאי  מר מוטי ששון:

בעירייה חולון. כדאי שתבדוק ש"ח זה ההוצאה פר תלמיד  16,600שתדע. 

מה היה ערב כניסתי לתפקיד ומה היום. מה היה הבגרות אז ומה הבגרות 

יחידות  5שעשו  30%-תעודות בגרות ומתקרב כמעט ל 80%היום. כמעט 

כי הנתון הזה עוד לא  25%במתמטיקה. לצורך העניין אני אגיד כרגע 

 אה לי שאתה מיתמם. . כמה היום קודם? אתה יודע נר25%התפרסם. בסדר? 

 מוטי, מוטי, מר שי קינן:

 גמרנו לא רוצה להתווכח עניתי לך.  מר מוטי ששון:

 אתה רוצה להגיד ואתה לא נותן להשיב.  מר שי קינן:

 לא. זהו מה שהעירייה עושה למשל את המאור.  מר מוטי ששון:
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 אתה לא רוצה באמת לשמוע. אבל מישהו אמר שהעירייה לא עושה?  מר שי קינן:

 לא. אני לא רוצה פינג פונג. אני רק עניתי לך.  מר מוטי ששון:

 שי אתה מדבר גם אלינו לא רק לראש העיר. אנחנו גם פה.  מר ראובן קייקוב:

 אני מקווה שלא נפגעת.  מר שי קינן:

 בסדר הבנו מה שאתם רוצים בסדר הלאה.  מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח. לבקשת קרן גונן,  7.5קי דיברנו על או מר ראובן קייקוב:

 מיליון? 7.5-רגע מה ששי מציע מצטרף ל גב' נעה צ'פליצקי:

 כן.  מר שי קינן:

 אוקיי. זה בנוסף זה לא בתוך.  גב' נעה צ'פליצקי:

לסך  62,700-עכשיו אנחנו מבקשים להגדיל את תקציב של מעמד האישה ב מר ראובן קייקוב:

 ,82סעיף  769000ח. פרק ש" 186,000של 

 רגע מה יש שם? זה קיים.  גב' נעה צ'פליצקי:

רגע אנחנו נקריא את הסעיפים של קרן וקרן תתייחס בסדר? כמו כן לבקשת  מר ראובן קייקוב:

 ד"ר קרן גונן, אפשר להגדיל את התקציב של מרכז האבחון. 

 מטרה.  גב' קרן גונן:

ש"ח תוספת הרחבת שירותים לילדים  800,000-ב 829700/931מטרה. סעיף  מר ראובן קייקוב:

 יוזמת ד"ר קרן גונן. 

ש"ח בסעיף הזה ויש עוד  800,000רגע ראובן רק שאלה. אתם ביקשתם  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון  1.5מיליון ש"ח שקיים למרכז אבחון זה  1.5-ש"ח בנוסף ל 200,000

 ש"ח.  800,000ועוד  200,000וביקשתם עוד 

 כן סך הכל מיליון ש"ח.  אובן קייקוב:מר ר

ש"ח. על זה בקשתם להוסיף עוד  1,482,000 2022מרכז אבחון הצעה  מר אמנון ארץ קדושה:

. לכבוד מה? אני הפכתי 800,000וסעיף נוסף ביקשתם להוסיף עוד  200,000

 להיות פילת?

וד הפעם יש תורי לא שניה. אני מדברת רק על מטרה ומאור בסדר? למטרה ע גב' קרן גונן:

המתנה מטורפים שצריך שם להרחיב גם את מספר המטפלים. אולי גם צריך 

 בכלל להחליף את המרפאות. 

את מכירה את הקשיים להשיג מרפא בעיסוק ולהשיג קלינאית תקשורת. זה  מר מוטי ששון:

 קושי גדול מאוד. 

את זה מספיק שנים אני יודעת. אבל יחד עם זאת,  אני יודעת. אני מכירה גב' קרן גונן:

שנים. טיפולים רגשיים יש תור  6טיפולים רגשיים, בוא אני הייתי שם 
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המתנה של שנה וחצי לילד שזקוק היום לטיפול. אז אני ניזונה מזה 

 בקליניקה הפרטית שלי אבל בסופו של דבר תושבי חולון אין להם מענה. 

דשות בשבילך. יש להם ויהיה להם מענה. נקודה. מבטיח לך אז יש לי ח מר מוטי ששון:

 שיהיה להם מענה. אם אני אראה שיש צורך נעשה ונגדיל. 

 אין בעיה. אוקיי.  גב' קרן גונן:

 יש בעיה ארצית בלמצוא אנשי פרא רפואיים.  גב' נעה צ'פליצקי:

מטפל בזה אין לא. אני מדברת על טיפולים רגשיים אם הוא אומר שהוא  גב' קרן גונן:

 בעיה. מטרה אין בעיה בסדר. מבחינתי זה חשוב לי. 

 טוב.  מר מוטי ששון:

 בסדר הלאה מר ראובן קייקוב:

אבל נראה לכם סביר להוסיף עוד מיליון ש"ח למיליון וחצי קיימים? מי אמר  מר אמנון ארץ קדושה:

 רגע סליחה? 

 בכל אופן תודה רבה.  מר ראובן קייקוב:

 אפשר לקבל הסבר למה זה כן? למה אני צריך להוסיף פי שתיים כמעט? קדושה: מר אמנון ארץ

אני אסביר. בשורה התחתונה יש בעיה. קופות החולים לא מתקצבות כמו  גב' קרן גונן:

שצריך את הטיפולים האלו. בסדר? בסופו של דבר נוצר פער בין התשלום 

כדי אם אנחנו  למטפלים לבין היכולת לעמוד בזה. סיבה מספיק מוצדקת

מרחיבים את זה אז אפשר לשלם ליותר מטפלים. אפשר לגייס יותר מטפלים 

בסכומים יותר סבירים. היום מרפאה בעיסוק אני אגיד לך כי אני גם בתחום 

הבריאות. משרד הבריאות מתקצב בצורה מאד יפה. קופת החולים חותכת 

נת ההשתתפות אליה. היא משלמת יחסית סכום נורא נמוך מבחי 3/4כמעט 

שלה למרפאה בעיסוק או לקלינאית תקשורת או לפסיכולוגית ובסופו של 

דבר מי שמממן את זה, זה המרכז עצמו הרשות. עכשיו בגלל שאין לנו הרבה 

יכולות כאלו גם לגייס את כח האדם במחיר סביר, אין מה לעשות, אז הם 

בסכומים פורשים לקליניקות פרטיות. אבל אם נוכל כן להעסיק אותם 

 סבירים. 

את לא יכולה, יש לך את ... שמקובלים במגזר הציבורי. את לא יכולה לתת  מר מוטי ששון:

 דברים שהם ...

יש הסכמי שכר. יש הנחיות של הממונה על השכר באוצר. אנחנו לא יכולים  גב' יונת דיין:

 לתת איזה שכר שאנחנו רוצים. 

 לי שלא. אבל עדיין אני חושבת שאפשר לתגמל יותר.  ברור גב' קרן גונן:

 איך? זה אחיד לכל הארץ.  מר מוטי ששון:
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לא. זה לא אחיד. אני עשיתי את ההסכם מול קופות החולים אז אני אומרת  גב' קרן גונן:

 לך. 

 לא יודע מה את עשית אני אומר לך מה אנחנו עושים.  מר מוטי ששון:

 ין המגזר הפרטי או קופות החולים או עירייה. יש הבדל ב גב' יונת דיין:

רגע. אני נפגשתי עם שר הבריאות. על מה נפגשתי איתו? שהם יעלו את  מר מוטי ששון:

 התעריפים. 

אבל אז זה לא משרד הבריאות. משרד הבריאות משלם מאוד יפה. הבעיה  גב' קרן גונן:

 זה קופות החולים. 

השר, במקרה, עם המנכ"ל, במקרה הוא חולוני.  רגע. רגע. דיברתי עם מר מוטי ששון:

הראשון שהיה לקחתי את אנשי המקצוע נסענו אליו לירושלים הוא הצליח 

להעלות את זה בשוליים שבשוליים את התעריפים. ואמרנו רק שתדע שהם 

 17. אבל הקופות על הטופס 17שולחים הקופות שולחות אנשים עם טופס 

 חצי. משלמות גרוש ו גב' קרן גונן:

נכון. והכל נופל אז על העירייה. אדם מבוגר כן? יכול ללכת באופן פרטי. למה  מר מוטי ששון:

העירייה גוף ציבורי צריכה לממן אותו? אז מה שאנחנו עושים כמיטב 

יכולתנו עושים את המאמץ כדי שזה יעבוד ולהשיג. לא היה מצב שאין, 

מצב כזה. ולא יהיה. כי  שהייתה בעיה של כסף ולא השיגו אנשים. לא היה

אני רק חוזר ואומר לך אנחנו העיר היחידה שעושה את זה. זה לא התפקיד 

שלנו. קופת חולים כללית עושה את זה. קופות חולים מכבי וכללית עושים 

ולא רק הן. ואנחנו לקחנו על עצמנו להתמודד עם הפיגור שיש. אבל את לא 

אבל אני עושה ורץ ומעדכן את צריכה לממן את זה. זה לא התפקיד שלנו. 

 התעריפים. 

 בכל מקרה אני אשמח אם יגדילו למטרה את התקציבים.  גב' קרן גונן:

אז אני חוזר ואומר לך, כשאת אומרת לי לא שר הבריאות. שר הבריאות  מר מוטי ששון:

 צריך להחליט שהוא מעלה את התעריפים ולוחץ על קופות החולים. 

 ה זה לא התעריפים משרד הבריאות משלם יפה מאוד. אבל הבעי גב' קרן גונן:

 את אומר לי לא. אבל אני יודע מה הולך.  מר מוטי ששון:

 אבל אני אומרת לך אני ישבתי שם.  גב' קרן גונן:

אבל אני ישבתי עם מנכ"ל משרד הבריאות. עם כל התעריפים. מה את צריכה  מר מוטי ששון:

 לממן אנשים שהם עשירים. 

 הבעיה היא לא משרד הבריאות הבעיה היא קופות החולים.  גונן:גב' קרן 

 אבל לך יש כח על קופות החולים?  מר מוטי ששון:
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 גם למשרד הבריאות אין כח מול קופות החולים.  גב' קרן גונן:

אז יש לי חדשות בשבילך. הוא הצליח להעלות להם את זה. בעקבות אותה  מר מוטי ששון:

 רושלים. פגישה שנסעתי אליו לי

 טוב. ועדכנו את ההסכמים? גב' קרן גונן:

 העלו את התעריפים מה קרה לך? מר מוטי ששון:

 קרן כל אחד שיכול לפתוח גב' נעה צ'פליצקי:

 עדכנו את ההסכמים? גב' קרן גונן:

 העלו את התעריפים מה קרה לך.  מר מוטי ששון:

 טית פותח בכל תחום. קרן כל אחד שיכול לפתוח קליניקה פר גב' נעה צ'פליצקי:

 נכון.  מר מוטי ששון:

 אם העלו את התעריפים אני שמחה לדעת.  גב' קרן גונן:

 אבל את יודעת זה לא מה שרצינו.  מר מוטי ששון:

 אני לא ידעתי לא. אבל אם בחולון העלו את התעריפים אז סבבה.  גב' קרן גונן:

 לא בחולון. זה ארצי.  מר מוטי ששון:

 וההסכמים של קופות החולים בחולון עודכנו? גב' קרן גונן:

אני אומר כולם. כל קופות החולים צריכים לשלם אבל כמו שאת אומרת הם  מר מוטי ששון:

 יוצרים בעיות. 

 אז היא תומכת בתקציב.  מר מאיר חלבי:

 נודה לה. כן יש עוד משהו להגיד? מר מוטי ששון:

 טיפולית?כן. ומה עם בריכה  מר ראובן קייקוב:

 זה מטרה. מטרה ומאור.  גב' קרן גונן:

אבל את צריכה להנגיש אותה גם למגזר החרדי. כי כשהם רוצים אין מקום.  מר אחדות יעקב:

 צריכים לנסוע הילדים. 

ש"ח. בכל אופן פעולות הספורט הן כרגע  800,000-לא. עכשיו זה תוקצב ב מר ראובן קייקוב:

ש"ח.  806,900-וביקשתם להגדיל אותם במיליון ש"ח.  5.4-מתוקצבות ב

 ניסים יש לך מה לומר?

גם  700,000-עכשיו זה בנוסף להגדלה שעשינו בפעם הקודמת שישבנו פה ב מר אמנון ארץ קדושה:

 ככה. 

שנים  30שנים.  30נכון אני יכול להעיר לך על זה. תקשיב, עוד מעט כבר עברו  מר ניסים זאב:

מיליון. זה  6-מיליון ל 5.5הסתובב בין התקציב לא השתנה. כל הזמן 
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הממוצע. ואני התעוררתי יום אחר ואמרתי רגע, יש לנו קבוצות טובות. יש 

לנו כדורסל. זה לא שאני הולך לספורט אפילו בטלוויזיה אני בקושי מסתכל. 

אבל אני רואה הרבה מאוד חבר'ה נהנים. באמת. זה ממש בילוי שבועי הפך 

ו צריכים לתת יותר לתקציב הספורט. כי גם כל להיות. אני אומר אנחנ

הענפים אצלנו, יש בוא נאמר אי הצלחות. חוץ מהכדורסל אצלנו שום קבוצה 

לא מצליחה פה בשום ענף. יש אולי התעמלות כל מיני דברים אבל אני חושב 

שאנחנו יכולים לפתח הרבה יותר ולעשות הרבה יותר לטובת כל הספורט 

הענפים אז אני אומר, כשבאתי והצעתי, מוטי, ניצלתי  בעיר ואני מדבר על כל

את זה שיש לנו רוב לעניין הזה אז העליתי את זה. ואז מוטי תפס אותי 

במסדרון אמר לי שמע זאב התפרצת לדלת פתוחה אני החלטתי להעלות. 

האמת לא התווכחתי הרבה אמרתי אתה יודע מה? אם אני אלך איתו ראש 

ימסמס את זה באיזשהו מקום, אמרתי בוא נלך בראש הוא ראש העיר הוא 

לפי הזה. אבל התפלאתי שההצעה שלו לא הייתה הכי גבוהה. מכיוון שיש 

דרישה גדולה מאוד לכספים. אנחנו, אם אני לוקח עכשיו את העיר הזו 

 ומשווה אותה לערים אחרות באותו סדר גודל תקציב הספורט שם כפול. 

שהחלק היחסי של הספורט בתקציב הכולל הוא גבוה ביחס לערים אם נוכיח  מר אמנון ארץ קדושה:

 האחרות נוריד אותו?

זה לא נכון קח את ראשון לציון מה התקציב שם. איך תוכיח? אני נותן לך  מר ניסים זאב:

 דוגמה ראשונית. 

אם נוכיח שהחלק היחסי לערים האחרות. תיקח את תקציב הספורט של  מר אמנון ארץ קדושה:

 ול סך הכל התקציב מול ערים אחרות. חולון מ

הבעיה אם יורשה לי לומר. הבעיה היא זאב ואני אומר לכל שאר חברי  מר גזית אילן:

המועצה. הבעיה היא לא בתקציב. גם אם תעלה עוד חצי מיליון או עוד 

מיליון. הבעיה היא שהספורט חולה בחולון בגלל שהוא תחת החברה לבידור 

ל זה אני שם את האצבע מהיום הראשון שהגעתי לכאן. ובילוי. זו הבעיה. וע

 תמשיכו. 

זה רעיון מצוין אבל אנחנו לא יכולים לשנות את זה. גם אם נעביר החלטה  מר ניסים זאב:

במועצה. הוא לא יחליט. זו התכנית שלו וזה הראש שלו אין מה לעשות. אבל 

הספורט בעוד אני אומר, סליחה עוד לא סיימתי. אם נגדיל את התקציב של 

 איזה מיליון ש"ח מעבר למה שנתת. 

אבל הוא אומר לך שזה של החברה הכלכלית. אתה צריך להגדיל לחברה  מר אחדות יעקב:

 הכלכלית. 

מיליון ש"ח ממיליארד וחצי זה לא כל כך משמעותי. ואני אומר לכם שאנחנו  מר ניסים זאב:

 . תנכ"לינוכל לעמוד בזה כי אנחנו חסכנו הרבה תערוכות. למ
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תבדוק את הערים האחרות חוץ מראשון לציון שזה היסטורי. בתקופה של  מר מוטי ששון:

 מאיר ניצן. 

 לא. גם היום. גם היום התקציב שלהם גדול מאוד.  מר ניסים זאב:

 אני אומר שבתקופה של מאיר ניצן לא נגעו בו.  מר מוטי ששון:

 גם היום התקציב גדול.  מר ניסים זאב:

 אוקיי אתה רוצה עוד לדבר? ששון: מר מוטי

כן. בנושא של פעילות רווחה. בנושא של קמחא דפסחא ותמיכות לראש  מר ראובן קייקוב:

ש"ח כל אחד.  200,000-השנה, אז ביקשנו להעלות את שני הסכומים הללו ל

-ו 91,700זה בעצם תוספת של  769000813וסעיף  76900811זה בעצם סעיף 

ספת. מדובר פה על משפחות שמוכרות על ידי משרד ש"ח זו התו 166,700

הרווחה. מוכרות על ידי הרווחה בעיר, ובעצם מדובר על כל החד הוריות. 

וכאלו שכביכול זה מה שמציל אותן ובמיוחד בתקופה של חגים, פסח וראש 

השניה שההוצאות שם מרובות. אז לבקשת יו"ר ועדת הרווחה, אז הייתה 

הוזכרו. כמו כן, אני נותן לניסן זכריה לדבר אבל פה העלאה של הסכומים ש

הוא פשוט איננו פה. ניסן דיברנו על כך שנתנו פה תוספת תקציבית לפעילות 

הוועדה שם. בנושא של קמחא דפסחא ותמיכה לראש  ררווחה שאתה יו"

-השניה למשפחות מעוטות יכולת המוכרות על ידי הרווחה. הגדלנו את זה ב

 . ש"ח כל אחד 200,000

נו אין לי יותר מה להוסיף. ביקשנו להגדיל מעט את התקציב של הרווחה כדי  מר ניסן זכריה:

 שנוכל להגדיל את התמיכה למשפחות נזקקות. 

ש"ח לתקציב תנועות נוער, תקציב  300,000כמו כן ביקשנו להוסיף  מר ראובן קייקוב:

ה לא נמצאת , השתתפות בתנועות נוער חבל שגלי828100811 –ו  828100810

 כאן היא יו"ר הוועדה. 

 חבר'ה דוממו טלפונים. זה תקציב העיר. חבר'ה.  מר מוטי ששון:

מי שהוא חבר הוועדה, חבר ועדת הנוער. ביקשנו להגדיל את התקציב  מר ראובן קייקוב:

ש"ח. גליה היא  300,000-השתתפות בתנועות נוער והשתתפות שכר הרכזים ב

צעירים. עושה את עבודתה ממש יוצא מן הכלל ועדת הנוער וה רבעצם יו"

 וכל החברים שם, שבעצם עינב, נועה.

 אני לא בצעירים. אני בילדים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 בשבי תנועת נוער חרדי.  מר קובי מכלוף:

מדברים על כך שאין פעילות עבור נוער  אנחנו 2020עלה שם כל הנושא משנת  מר ראובן קייקוב:

חרדי נורמטיבי. אין תנועת נוער. וביקשנו שכן יכניסו לשם את תנועת הנוער 

החרדי. ואמרו לנו כן אנחנו עושים מהלך ענק בוחנים את כל האופציות 
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אני שואל  2022מדברים על כך. הגענו לשנת  2020האפשרויות והכל, ומשנת 

ע זה כבר מונח על שולחנו של מנכ"ל העירייה והנה אוקיי נו, מה קורה? תשמ

אוטוטו זה מאושר וכלום. ואחרי זה אני שואל נו מה קרה? עשינו תכנית 

ביקשנו עברנו עשינו, הנחנו את זה על שולחנו של המנכ"ל אפילו ישבנו 

ודיברנו איתו. נו מה קרה? מתי מתחילה הפעילות? אה לא אושר. למה לא 

ש"ח בשביל תנועת נוער. זה נוער  60,000ש"ח.  60,000אושר? היו חסרים 

נורמטיבי. ואתם יודעים שנוער נורמטיבי שלא מועסק, איך קובי אומר? נוער 

מועסק הוא נוער עסוק ולא נוער מתעסק. ברגע שיש פעילות. תופסים את 

הנוער הזה, יוצאים איתם לפעילות התנדבותיות. נושא של מנהיגות. 

קטן בשביל אחר כך לא להשקיע בנוער מתמודד, נוער משקיעים בו זה כסף 

 נושר, לדעתנו הם דברים שחשובים. 

אתה יודע שכשפתחו את הנוער לסיכון בתל גיבורים מי שהתנגד לזה זה  מר קובי מכלוף:

 הרבנים וגם אתם. 

 אנחנו מדברים על נוער נורמטיבי. בסדר.  מר ראובן קייקוב:

מהתירוץ הזה? פתאום שומעים לרבנים? למה לא שומעים  אתה יודע שנמאס מר אחדות יעקב:

לרבנים שהם מבקשים בית כנסת? מקווה? בית ספר? פתאום שומעים 

 לרבנים ולצדיקים. 

 אני בעד זה. מי שהתנגד זה אתם בעניין הזה אף אחד אחר לא התנגד.  מר קובי מכלוף:

 פעם. עשינו הגרלה ואתה יצאת.  אנחנו לא שמענו על זה אף מר אחדות יעקב:

ראובן שאלה. מאיפה הנושא הזה שהתנועה החרדית לא הוקמה בגלל כסף?  גב' נעה צ'פליצקי:

כי אני שמעתי משהו אחר? מקובי עזרן לפני שהוא עזב? ואני יודעת שזה 

 משהו שהוא היה כבר על השולחן. 

בי עזרן נתן לי תחושה שהכל עובד זה משהו שאני גם התפלאתי מאוד. כי קו מר ראובן קייקוב:

והכל בסדר ובוועדת הנוער האחרונה הוא אמר סיפר לי את כל התהליך ואני 

 60,000אומר נו, אז למה זה לא עובד. אה זה לא אושר. למה זה לא אושר? 

 ש"ח. ביקשתי שיעוגן בפרוטוקול של הוועדה. 

מאשרת תקציבים לחנוכה לכל  ראובן אני רוצה לענות לך. מועצת העיר מר רחמים בינוני:

תנועות הנוער. עריית חולון מפרסמת בעיתון לכל תנועות הנוער, מי שרוצה 

 השמחלקים את זה לפי התקציבים. כל תנועה שהיית 700,000מגיש. יש פה 

מגישה, אני פניתי היום לבקר התקציבי, אמרתי לו דורון אתה קיבלת 

נה אליי'. כי אם הוא היה מגיש מהעמותות האלו? הוא אמר לי 'אף אחד לא פ

היא הייתה  150הוא מכניס אותם לחלוקה, ובמקום שכל תנועה תקבל 

כולל התנועות האלו. הן לא הגישו. או שהן לא קיימות. אף אחד  120מקבלת 

 לא אמר להן לא להגיש כי זה פורסם גם בעיתון. 
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 אבל הוא אומר לך שעזרן אמר לו שאין, מר אחדות יעקב:

 מה זה קשור לעזרן? אתה כחבר מועצה מאשר תקציבים.  ם בינוני:מר רחמי

 בלי קשר להוסיף תקציב לתנועות הנוער. זה טוב גם ככה וגם ככה.  מר שי בר:

 אבל זה לא קשור לשתי התנועות שהוא מדבר עליהם.  מר אמנון ארץ קדושה:

קיבלו בכלל כי הם לא  כל תנועה יכולה להגיש, ומחלקים את העוגה. הם לא מר רחמים בינוני:

הגישו. העירייה הוסיפה פה, אם שמת לב לשאלה הקודמת, כי הייתה בקשה, 

 אבל זה לא קשור. 

לא דיברתם על העוגה. כתוב פה "הוספה לתנועות נוער יחדיו ואריאל." בואו.  מר אמנון ארץ קדושה:

זה מה שכתוב. אתם כתבתם את זה. עכשיו אנחנו לא נותנים תקציב 

ת לעמותה כזו, הם צריכים לעמוד בתבחינים. הם צריכים לעמוד ספציפי

בניהול תקין. אנחנו לא ניתן פה תקציב לא על פי חוק. חבר'ה אתם בהערות 

 שלהם כתבתם כאילו תקציב ספציפי. 

רגע אני רוצה להסביר. בשיחות עם קובי עזרן, שבעצם זה לא שיחות פרטיות  מר ראובן קייקוב:

זה במסגרת ועדת הנוער הצעירים. סליחה. זה במסגרת  שלי איתו ביחד אלא

ועדה עירונית של נוער הצעירים בפני כולם. זה לא משהו שנעשה במחשכים. 

 וחבל שלא נערך שם פרוטוקול בצורה מסודרת ומילולית. 

אין לנו בעיה ראובן. אנחנו רק אומרים דבר אחד. שהעמותה רוצה כסף היא  מר אמנון ארץ קדושה:

להגיש בקשה. היא צריכה לעמוד בתנאים מסוימים. היא תעמוד, היא צריכה 

 תגיש תקבל. אין שום בעיה. 

לצערי זה לא עובד כך. בכל אופן, אני מוחק את זה מתנועות יחדיו ואריאל.  מר ראובן קייקוב:

אלא בקשה להביא לתנועת נוער חרדית שתפעל כאן בעיר. יש המון נוער 

 חרדי. 

 אבל ראובן הבעיה כרגע היא לא התקציב.  גב' נעה צ'פליצקי:

נעה הכל טוב ויפה. זה לא מה שנאמר בוועדת הנוער והצעירים על ידי הדרג  מר ראובן קייקוב:

המקצועי. נאמר שם אנחנו הבאנו תכנית לבצע לעשות, להכניס אותם 

 לפעילות כאן. 

ועות נוער הן לא גופים ראובן אני יכולה לנסות להבהיר רגע משהו אולי? תנ גב' יונת דיין:

עירוניים. יש תנועת נוער אחת שהיא עירונית שנקראת חצב. כל שאר 

התנועות הנוער אם הן רוצות קרקע או מבנה. הן מגישות בקשת הקצאה אם 

הן רוצות תמיכה הן מגישות תמיכות לוועדת תמיכות לפי הקריטריונים 

על החלוקה לפי  שמועצת העיר מאשרת כל שנה וועדת תמיכות ממליצה לכם

מי שהגיש וכמה הגיש ועמידה לקריטריונים. אין תקציב ייעודי להפעיל 

תנועת נוער בעיר או לגייס תנועת נוער לעיר. יש את היכולת לסייע בנוהל 



 543פרוטוקול  13.02.2022 –יום ל 49 חולון שלא מן המניין מס' 18-מועצת העיר ה

 

25 
 

הקצאות מחד אם עומדים בקריטריונים או בתמיכות. עכשיו אם מגדילים 

ש בקשה תמיכות את סעיף התמיכות אבל תנועת נוער חרדית כלשהי לא תגי

 זה לא יגיע אליה. 

פשוט גם לדעת הנוער הצעירים מי שאחראי על תנועות הנוער בעיר, נתן לנו  מר ראובן קייקוב:

תחושה שהם אלו שמטפלים בכך. להביא תנועת נוער כזו לכאן לעיר. והיא 

 זו שאמורה לתת 

 שיגישו בקשה.  מר מוטי ששון:

 ת האלו. די כבר עם התשובו מר ראובן קייקוב:

אבל מה שאנחנו אומרים זה לא הגדלה לטובת חרדי. למה? כי הם יצטרכו  מר אמנון ארץ קדושה:

 לעמוד בקריטריונים ותבחינים כמו כולם. זהו זה מה שאנחנו אומרים. 

בגלל המענה שקיבלנו המקצועי שאנשי מקצוע בוועדת הנוער והצעירים כי  מר ראובן קייקוב:

נוער כזו לעיר. הוסכם איתם שיהיו בעיר, הכינו תכנית  כן, הובאה תנועת

 60,000בעיה של תקציב של  ישבו עם הנהלת העיר ומה? זה לא אושר. למה?

ש"ח, לא יודע זה מה שנאמר בוועדת הנוער והצעירים משם אני שואב את 

 המידע, לא מכאן בסדר? אז אם חסר תקציב הנה יש פה תקציב. 

 י. טוב אוקי מר מוטי ששון:

ש"ח.  451,000-היום מתוקצב ב 811100790לא סיימנו. יש את הסעיף  מר ראובן קייקוב:

ביקשנו לאור החלטת מועצת העיר, בפה אחד ללא מתנגדים וללא נמנעים, 

 אז ביקשנו

אבל בהחלטה הקודמת החלטנו מאה אחוז כולם מקבלים שוויון למה עכשיו  מר אמנון ארץ קדושה:

חרדים מעבר למה שסיכמנו? סיכמנו בפעם הקודמת ל 500אנחנו מוסיפים 

 לחרדים? 500,000כמו כולם. למה עכשיו אתה מוסיף עוד  100%שמקבלים 

לא שייך להגיד יותר זה  100%זה כמו כולם.  100%אמרנו כמו כולם. זה לא  מר ראובן קייקוב:

 אלא כמו כולם. בתוכן וגם בתחזוקה זו ההחלטה.  100%ולא  75%לא 

 ש"ח? 500,000אבל זה מה שסוכם. למה אתה מוסיף  ון ארץ קדושה:מר אמנ

 אמרנו על פי החלטת מועצת העיר.  מר ראובן קייקוב:

 אבל חבר'ה זה לא משנה.  מר אמנון ארץ קדושה:

הייתה, היום אנחנו  ההצעה לסדר שלי סליחה איפה ההחלטה מפעם קודמת? מר ראובן קייקוב:

 מתגברים תוכן בבתי ספר בעיר נכון או לא? 

  100%אבל סוכם שיהיה  מר אמנון ארץ קדושה:

כל בית  על פי חוק העירייה יכולה לתגבר היום כל בית ספר, על פי חוק נכון? מר ראובן קייקוב:

 ספר היא יכולה לתגבר. 
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 לתגבר במה? גב' יונת דיין:

 ר בתוכן. לתגב מר ראובן קייקוב:

 אבל סוכם שיהיה שוויון מלא? אז למה עכשיו אתה מבקש תקציב ייחודי? מר אמנון ארץ קדושה:

 כי ההחלטה הזו עברה רק שבוע שעבר. ותקצבתם פחות.  מר ראובן קייקוב:

אבל יש, החלטנו שמה שיש בחינוך יחולק שווה בשווה פר ילד אז למה צריך  מר אמנון ארץ קדושה:

 עוד תקציב?

אבל לא בתכנים הפדגוגיים. הרי בתכנים הפדגוגיים יש בחינוך החרדי את  ב' נעה צ'פליצקי:ג

 100%הפדגוגיה שהיא נפרדת בתוך כל התכנים, היא נפרדת. אז אי אפשר 

שוויון בתכנים הפדגוגיים. יש חלק בתכנים הפדגוגיים בחינוך החרדי שהוא 

ז איך אתה רוצה שונה במקצת מהחינוך הממלכתי או הממלכתי דתי. א

 שוויון בפדגוגיה?

 נעה אני מתפלא עלייך.  מר ראובן קייקוב:

 שמה אתה לא יודע מה תכנית הלימודים בחינוך החרדי?  גב' נעה צ'פליצקי:

שניה רגע אני יענה. את התכנית הפדגוגית הלימודית זה מתוקצב על ידי  מר ראובן קייקוב:

יה רגע. יש תקציב של משרד משרד החינוך ו/או ישירות לרשת בסדר? שנ

 החינוך. זה מתוקצב. 

 ראובן בבית ספר ממלכתי אין שיעורי תפילה. יש את הליבה. גב' נעה צ'פליצקי:

תני לי לענות. אז קודם כל העירייה מתגברת קריאה. נכון? שיעורי קריאה.  מר ראובן קייקוב:

א הסתדרו יש עכשיו בעקבות הקורונה היו הרבה תלמידים שהחסירו. בזום ל

 כיתות א' בפרט. 

 משרד החינוך נותן לזה שעות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 בסדר אבל גם העירייה מתקצבת.  מר ראובן קייקוב:

אבל בפעם הקודמת דובר שגם תכניות יוצאו לחרדים שווה בשווה עם  מר אמנון ארץ קדושה:

פי? הממלכתי רגיל. למה עכשיו צריך תקציב מעבר למה שסוכם תקציב ספצי

זה במסגרת תקציב החינוך. יש תקציב חינוך. תקציב החינוך לצורך העניין 

 יחולק שווה בשווה. אתה מבקש פה תקציב ספציפי מעבר למה ששולם. 

 אתה קצת מסלף.  מר ראובן קייקוב:

 בבקשה אז תסביר אולי לא הבנתי אותך.  מר אמנון ארץ קדושה:

 השתתפנו בוועדה החינוך שהתקיימה.  מר ראובן קייקוב:

 כשאתה אומר השתתפנו מי זה השתתפנו? אני לא השתתפתי בוועדה החינוך.  מר אמנון ארץ קדושה:
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אני ונעה, ועוד כמה חברים מפה ראש העיר, יושב ראש הוועדה. הוא עושה  מר ראובן קייקוב:

חינוך שם עבודה יוצאת מן הכלל. מכבד. והייתה שם הצגה של התכנית ה

החרדי. ושאלנו כמה העירייה מתגברת בתוכן את החינוך החרדי? אז נאמר 

שאת החינוך הממלכתי מתוגבר כמו כולם. המוכשר לא מתוגבר בכלום. זו 

 תשובה רשמית שנמסרה במסגרת אותה ועדה. 

 את הטענה הזו העלית פעם קודמת.  מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון.  מר ראובן קייקוב:

 אתה ממשיך לעלות אותה אבל היא לא נכונה.  ששון:מר מוטי 

 הייתה החלטה של המועצה להציע את התוכניות מר אמנון ארץ קדושה:

 )מדברים ביחד(

תל"ן בבתי ספר יסודיים, כשהעירייה  5ראובן, מה שאמנון התכוון להגיד,  מר רחמים בינוני:

לא אגדיל את  מיליון. אם החרדים ייכנסו, התל"ן יגדל בתל"ן, אני 5שמה 

 הסעיף פה. זה מה שהוא מנסה להגיד לך. 

 ובהשתתפות ההורים. בחילוני ובחרדי. חבר'ה אמרנו השוואה.  מר מוטי ששון:

אני פה פונה לכל חברי המועצה. הייתה החלטה שיהיה פה שוויון. האם אתם  מר אמנון ארץ קדושה:

 מסכימים שתהיה פה העדפה עכשיו?

 א העדפה. זו ל מר ראובן קייקוב:

ראובן אם אתה רוצה שוויון אנחנו מסכימים איתך. אם אתה רוצה שהילד  מר קובי מכלוף:

 שלך יקבל יותר מהילד שלי אני לא מסכים. 

 צודק גם אנחנו לא רוצים.  מר אחדות יעקב:

 אני לא רוצה שהילד שלי יקבל שקל ממך. אתם מסלפים פה.  מר ראובן קייקוב:

 ומר להשוות בסדר. כולם מקבלים אותו דבר. אני א מר קובי מכלוף:

אז כל תלמיד  16,400-לא נכון. ראובן אם מוטי אמר שכל תלמיד מתוקצב ב גב' נעה צ'פליצקי:

 . 16,400-זה ב

 לא. זהו שלא.  מר ראובן קייקוב:

 מי אמר לך שלא? גב' נעה צ'פליצקי:

ודק אותם. אתה אומר ראובן אתה כל הזמן קופץ עם דברים שאתה לא ב מר מוטי ששון:

שאריאלה אמרה ככה ואריאלה לא אמרה ככה וכבר פעם שלישית אתה 

 אומר שהיא אמרה. אבל היא לא אמרה. 

 אוקי אני מבקש שכל הפרוטוקולים יהיו מתומללים בסדר? מר ראובן קייקוב:
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נו שזה אני חוזר לפרקטיקה. אם סיכמנו וזה מה שהיה בישיבת מועצה, ואמר מר אמנון ארץ קדושה:

מקובל על כולם. כל חברי המועצה הצביעו שיהיה שוויון בין כולם. בזה נגמר. 

 זהו. 

 ואם קיבלתם יותר, נוריד לכם כדי להיות שווים.  מר מוטי ששון:

 כן. כן. אבל זה הוחלט בפעם הקודמת.  מר אמנון ארץ קדושה:

 16,400תו ילד שמקבל יש לי שאלה, אני ראש קטן, האם השוויון אומר שאו מר גזית אילן:

 ש"ח לשנה? 16,400ש"ח לשנה, אותו ילד שם מקבל 

 אני אסביר. אני יענה שניה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 משרד החינוך נותן לרשת שם.  מר מוטי ששון:

 מה זה קשור אליכם שמשרד החינוך נותן לילד שלו? מר אחדות יעקב:

ד במערכת החינוך בחולון. שזה כולל גם אמרתי עלות תלמי ₪ 16,600תראו,  מר מוטי ששון:

 משרד החינוך וגם עיריית חולון. זה מה שאני אמרתי. 

מיליון לתל"ן. מחלקים  5אני רוצה רגע לענות. נניח שעכשיו אנחנו תקצבנו  מר אמנון ארץ קדושה:

את זה לכל התלמידים. באים לבית הספר החרדי אומרים לו תקשיב יש 

גבייה צריכים לשלם, הוא בא ואומר  95%ו כולם תל"ן. אתה צריך לעמוד כמ

חבר'ה אני לא רוצה. אז מה הוא יכול לבוא להגיד לי עכשיו רגע כבר לא 

 שוויון

 הבנתי.  מר גזית אילן:

ההצעה תהיה הצעה אחידה לכולם. ירצו ייקחו לא ירצו לא ייקחו נראה לי  מר אמנון ארץ קדושה:

 הגיוני סביר. 

 דרך אגב יעקב, התל"ן הכניס את קרן קרב והיו גם מספר בתי ספר שלא רצו.  מר קובי מכלוף:

 אבל זה מה שסוכם בפעם הקודמת.  מר אחדות יעקב:

 חילוני.  מר קובי מכלוף:

 גם עם חילוני.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אל תגידו חילוני, ממלכתי.  גב' נעה צ'פליצקי:

וציאו להם את כל התכניות שמציעים, יוציאו גם נכון. זה מה שסוכם שי מר אמנון ארץ קדושה:

 להם, ירצו ייקחו לא ירצו לא ייקחו. 

שניה אבל זה פשוט. בהחלטה שקיבלנו בשבוע שעבר היה שם סעיף. שראש  מר ראובן קייקוב:

מנהל חינוך תגיש דיווח כתוב, למועצת העיר אחת לרבעון לגבי אופן היישום 

חלילה פה בטעות תיעדפנו פה אותם,   של ההחלטה שהייתה, בסדר? ... שפה

 אז סליחה, נוריד. ואם החסרנו, נעלה. בסדר? 
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 אין בעיה. ואם נתנו יותר נוריד.  מר אמנון ארץ קדושה:

 בוודאי.  מר ראובן קייקוב:

 קייקוב סליחה, אתה הרבה זמן, מר מוטי ששון:

הם לא יקבלו יותר. אם התלמידים אצלכם מקבלים ... אבל בטח ובטח ש מר ראובן קייקוב:

אנחנו מסכימים, חס וחלילה, לא אמרנו לתעדף אותם. נושא של תרבות 

ש"ח להחזיר את זה לרמה של שנה  72,000תורנית. אז ביקשנו להוסיף 

 קודמת. 

מהתקציב לכולם.  5%למה להוסיף להם? קיצצנו  5%אבל פה קיצצנו לכולם  מר אמנון ארץ קדושה:

 למה לך להוסיף? שוויון. 

 כי אני אסביר. יש לנו את הרזרבה.  מר ראובן קייקוב:

 אין לנו רזרבה אני רוצה להסביר לך לגבי הרזרבה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא נגענו ברזרבה.  מר ראובן קייקוב:

לא. סליחה הרזרבה הזו אין רשות להשתמש בה מה שנקרא נרות חנוכה  מר אמנון ארץ קדושה:

אמורה לכסות כל מיני דברים לא צפויים. כרגע בשבילך. היא רזרבה ש

בלת"מים שיכולים לעלות מיליונים ואני לא בטוח שהרזרבה תספיק להם 

כמו שפרטתי. אי אפשר לבנות תקציב ואסור על פי חוק לבנות תקציב בוא 

 נשתמש ברזרבה בעוד רבעון. זה לא יהיה. 

 ש"ח.  72,000זה סך הכל  מר ראובן קייקוב:

 לא משנה יש לך פה.  ושה:מר אמנון ארץ קד

 העקרון הוא לא הולך עקרון. שוויון או לא שוויון? מר מוטי ששון:

 למה אנחנו מתוקצבים לפי שוויון? מר אחדות יעקב:

 סיכמנו הכל שוויון אני אומר לך.  מר אמנון ארץ קדושה:

? איזה הכל שוויון? בתי ספר איפה השוויון שלכם? שוויון מתי שנוח לכם מר אחדות יעקב:

ילדים נוסעים כל יום מחוץ לעיר. איפה  1,900שוויון על מה אתה מדבר? 

השוויון? בוא נתחיל מהשוויון הזה. קחו את כל הכסף תביאו לנו שוויון. 

 לימודים, חוגים, מתנ"סים תביאו לנו את השוויון.

 הוא אומר לך פה בישיבת מועצת העיר שוויון לכולם.  מר מאיר חלבי:

 איפה? בוא נתחיל.  עקב:מר אחדות י

 מדובר על פדגוגיה לא מדובר על איפה הם לומדים.  מר קובי מכלוף:

 אה פדגוגיה כן. קייקוב תמשיך. פדגוגיה.  מר אחדות יעקב:
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תמיכה במוסדות דת. מדובר שם זה בעצם מלגות שהן מחולקות לערכים,  מר ראובן קייקוב:

הסטודנטים לבין אברכים, היות אנחנו תמיד עשינו איזושהי הקבלה לבין 

ואין לנו סטודנטים אז אנחנו גם מעלים. העלינו לדעתי בחצי מיליון שקל או 

600-700 . 

 ? אתה מדבר על המלגות?םלמה העלית מר מוטי ששון:

 700מדובר במספרים שונים חבר'ה. תלמידי הישיבות אם אני זוכר נכון זה  מר רחמים בינוני:

ומשהו. אני רק אומר שהמספרים שונים, אז אם זה וסטודנטים זה אלפיים 

 ופה זה פי שלוש אז.  500

גם תראו, חלק מהמלגות זה מגיע מפרח סטודנטים מה שנקרא נותנים  מר אמנון ארץ קדושה:

 התנדבות בעיר. 

 גם אברכים מתנדבים בעיר.  מר אחדות יעקב:

 לא יודע.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אפה עם מוטי, בישיבה, איחוד הצלה מתנדבים בעיר. מד" אני הייתי מר אחדות יעקב:

מתנדבים בעיר. לא  אמתנדבים בעיר. כל הארגונים מתנדבים בעיר. זק"

 מתוקצבים שקל מהעירייה. אז בוא נעשה שוויון. 

 הם לא סטודנטים.  מר מוטי ששון:

ודנטים. מה, הם יותר מסטודנטים. בזכותם פה כולם יושבים. הם יותר מסט מר אחדות יעקב:

אתה רוצה שוויון אמרת שהם שוויון. סטודנטים גם. גם הם לומדים. עכשיו 

זה לא סטודנט עכשיו זה לא מסתדר לכם. מה שמסתדר לכם זה טוב. מה 

שלא מסתדר לכם זה לא טוב. עם נותנים יותר מפרח. הם נותנים כפתור 

חוד יום אחד. באי אופרח. נראה אתכם אתם שמישהו מכם יתנדב בזק"

 הצלה יום אחד. בוא נראה. 

 8ש"ח תוספת לסעיף  750,000 מר ראובן קייקוב:

 יש חילוניים גם שמתנדבים.  מר קובי מכלוף:

 הם מתנדבים גם קובי.  מר אחדות יעקב:

 יש קריטריונים.  מר קובי מכלוף:

 הקריטריונים מותאמים.  מר אחדות יעקב:

ש"ח לבקשת סגן ראש העיר מיכאל  750,000ל תוספת ש 868000784סעיף  מר ראובן קייקוב:

 סוטובסקי, פעילות עולים בחולון.

 עבור מה? אפשר לדעת? יש פעולות יש משהו או שזה סתם לבקש כסף.  מר אמנון ארץ קדושה:

 יש תכנית עבודה, הוא לא נמצא כאן כדי לספר עליה.  מר שחר האס:
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אלה, כמה עולים יש בחולון, שלהוסיף עוד מיליון. אני שואל באמת ש 2.660 מר רחמים בינוני:

 מיליון ש"ח.  2.660ש"ח. חבר'ה. יש לך  750,000

יש תכנית מפורטת, חבל שסוטובסקי לא כאן. יש תכנית מפורטת והוא יציג  מר שחר האס:

 אותה אחרי שהתקציב יאושר. 

 אז אולי נחכה עד שהוא יציג את התכנית.  מר אמנון ארץ קדושה:

 חייבים שהוא יציג את התכנית. חייבים. לחכות לו שהוא יציג את התכנית.  :מר מוטי ששון

הוא היה מתוקצב  611100552ש"ח, סעיף  450,000דוברות. בדוברות הורדנו  מר ראובן קייקוב:

 . 450-, הורדנו אותו ל850-ב

 למה? למה דווקא הסכום הזה? ד"ר מאיר רוק:

 חשובות.  כי יש הוצאות יותר מר אמנון ארץ קדושה:

אתה החלטת שיש תקופות אתה מגדיל את התקציב מגדיל את הפעילות של  מר מוטי ששון:

 העירייה. 

 דוברות זה גם מידע לציבור. זה לא.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מכרזים שאתה צריך לפרסם.  מר מוטי ששון:

 מכרזים.  מר אמנון ארץ קדושה:

 יש לה רזרבה מפה.  מר ראובן קייקוב:

הרזרבה לא ניגע בה. לא ניגע בה. אני לא יעבור על החוק. הרזרבה הזו תישמר  אמנון ארץ קדושה:מר 

 זה הכל.  ןובסוף העירייה הזו לא תסיים בגירעו

רגע אחד. האם סיעת הצעירים יכולה, צעירים פלוס יכולה לתת לי קצת  מר ראובן קייקוב:

 מזמנה? 

 מתי התחלת ראובן. כמה זמן עוד יש לך.  רגע אבל לא בדקנו את הזמן מר מוטי ששון:

אתם רוצים שנעלה להצבעה? נעלה להצבעה. אם אתה רוצה בבקשה ראובן  מר שחר האס:

מייצג אותנו. אתם רוצים דיון? ראובן מייצג אותנו. לא רוצים דיון אז בואו 

 נעלה להצבעה אז בואו נצביע. 

דבר ב'אנחנו'. ה'אנחנו' הזה כל מה שחר רגע, סבלנות. ראובן כל הזמן מ גב' יונת דיין:

 שראובן מציג זה על דעת מי חוץ מסיעת ש"ס? 

כל חברי האופוזיציה, וסיעת ש"ס. סיעת הצעירים, חולון מתחדשת. גב' קרן  מר שחר האס:

 גונן, סוטובסקי. 

 גב' קרן גונן ומי עוד?  גב' יונת דיין:

 זרחי. אמרנו את חולון מתחדשת. קינן וניסן ומ מר שחר האס:



 543פרוטוקול  13.02.2022 –יום ל 49 חולון שלא מן המניין מס' 18-מועצת העיר ה

 

32 
 

 זאת אומרת שקייקוב מסיים לדבר זהו? סיימתם לדבר? גב' יונת דיין:

 כן.  מר שחר האס:

דקות, ובלבד שסיעה לא תקבל יותר משעה. אומרות  10יש לכל חבר סיעה  גב' יונת דיין:

פה הסיעות האחרות, כל זמננו בידיו. ברגע שהוא מסיים, סיימנו לדבר. יש 

 ין, לתת לו לסיים בשם כולם. את האפשרות לפנים משורת הד

בשיחת טלפון דיברתי עם אמנון לפני כן בטלפון ואמרתי שאני מייצג פה את  מר ראובן קייקוב:

 כל האופוזיציה. 

ראובן זה מקסים אבל הם צריכים להגיד את זה בעצמם. אתה לא יכול להגיד  גב' יונת דיין:

 את זה בשמם. 

 כן נכון. בהחלט.  מר ראובן קייקוב:

 אתה לא יכול להגיד את זה בשמם גם אם הם הסכימו לזה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון.  מר ראובן קייקוב:

 כן מר קייקוב.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז, איך אתם רוצים להגיד את שם הסעיף או את הכל? מר ראובן קייקוב:

 תגיד את השם לא צריך מספר.  מר שחר האס:

 200,000-ש"ח ל 230,000-סקרים ויועצים וייעוץ חיצוני הורדנו אותו מאוקיי  מר ראובן קייקוב:

 ש"ח הורדנו אותם. 

 ש"ח ביחסי ציבור.  154,000רגע הורדת גם  מר אמנון ארץ קדושה:

ש"ח.  100,000-כן. הלאה, שיווק והסברה דיגיטליים הורדנו את זה גם כן ל מר ראובן קייקוב:

ש"ח. טקס מגן ראש העיר  79,000-ל אחר כך מדיה חברתית הורדנו את זה

הורדנו את זה לגמרי, חשוב יותר להשקיע בילדי העיר. נושא של שיח 

 ש"ח.  40,000-ברשתות חברתיות, גם כן הורדנו את זה ב

 מה? גב' נעה צ'פליצקי:

-ש"ח, ל 100,000-שיח ברשתות חברתיות. השתלמויות וימי עיון הורדנו ב מר ראובן קייקוב:

ודומה מאוד להצעה של  2020ש"ח. זה זהה למה שהיה בביצוע של  150,000

 ש"ח.  100,000. השתתפות בארגונים הורדנו 2021

 רגע. רחמים השתתפות בארגונים אי אפשר להוריד נכון? מר אמנון ארץ קדושה:

 כתוב על זה גמיש.  מר ראובן קייקוב:

ריד. אני אגיד לכם למה. דקה יש מהנדסת העיר השתתפות אי אפשר להו מר רחמים בינוני:

וארגון מהנדסי העיר אני חייב לשלם את הסכום הזה. אני לא יכול להוריד 
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ש"ח.  134,000זה היה  2020את הסכום הזה. ותראו את הניצול של שנת 

 כלומר כל הכסף משולם. לכן אי אפשר להוריד פה שקל מהסעיף הזה. 

 ון המקצועיים של כל התפקידים. זה דמי הארג גב' יונת דיין:

 אז למה הוא גמיש? מר שחר האס:

כי הגדרות של גמיש וקשיח זה לא הגדרות שלנו זה הגדרות שבאות ממשרד  גב' יונת דיין:

 הפנים ומחשבונאות. 

 בסדר תמשיך. תמשיך.  מר מוטי ששון:

 יתוקן.  מר שחר האס:

ש"ח. השתתפות בשכר לימוד  100,000-ב קורסים מקצועיים הורדנו את זה מר ראובן קייקוב:

 ש"ח.  100,000-הורדנו את זה ב

זה גם אי אפשר להוריד סליחה. אני מסביר כי כבר עובדים קיבלו אישור  מר רחמים בינוני:

ללמוד מספטמבר. אתה לא יכול להוריד כי שנת הלימודים מתחילה 

 מספטמבר עד יולי שנה הבאה. 

ני רוצה להגיד פה עוד משהו. אתם בכל ישיבת מועצה פה מבקשים עכשיו א מר אמנון ארץ קדושה:

שנטפח את העובדים. נעלה שכר ניתן להם השתלמויות. כשאני מקבל את 

השינויים זה בדיוק הפוך. אז אתם מבקשים שלא נעשה השתלמויות 

מקצועיות, שלא נשלח את העובדים ללימודים. יש השתלמויות חובה. עכשיו 

נשים הולכים להשתלמויות כדי לשפר. טוב אני לא יכול האנשים הולכים. א

 לדבר ביחד. 

אז אולי הם צריכים פחות להשתלם כדי להיות בקשר עם חברי המועצה  מר שחר האס:

 . השמקבלים החלטות בעיריי

סליחה אתם פה בישיבות האלו לא פעם ולא פעמיים ביקשתם מה שנקרא  מר אמנון ארץ קדושה:

של העובדים. גם את ההשתלמויות המקצועיות להעלות גם את השכר 

שלהם. ההשתלמות הזו חשובה בסוף לשיפור פני העיר. לשיפור המקצועיות 

של העובדים. ובסוף כשמגיעים לתקציב אתם מכסחים את התקציב של 

 ההשתלמויות. 

 סדרי עדיפויות הילדים חשובים יותר.  מר שחר האס:

 ים. התושבים לא חשוב מר אמנון ארץ קדושה:

 לא אמרתי שהתושבים לא חשובים.  מר שחר האס:

עזוב את זה בחייך כאילו אתה לא יודע למה הוא עושה את זה. לפגוע ולפגוע  מר מוטי ששון:

 זה לא יעזור לך מבחינת התושבים או העובדים. 

 לא הייתה פה שום פגיעה בתושבים.  מר שחר האס:
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וע. אפשר לקרוא לזה אפילו חבלה בפעילות אז כל מה שאתם עושים זה לפג מר מוטי ששון:

 השוטפת של העירייה. 

 זו פגיעה בעובדים ופגיעה בתושבים.  מר אמנון ארץ קדושה:

 חס וחלילה.  מר ראובן קייקוב:

מחר בגללכם לא יהיה נייר טואלט בגני הילדים ולא בבתי הספר. מחר  מר מאיר חלבי:

  בגללכם לא יהיה דלק לכלי הרכב של העובדים.

אתם יושבים מדושני עונג שעובדי העירייה, על כולם יושבים ועובדים שעות  מר מוטי ששון:

על גבי שעות עובדים חודשים להכין תקציב מסודר ומקצועי לתושבים ואתם 

יושבים מדושני עונג כי יש לכם כרגע איזה רוב ומחייכים. חבר'ה זה לא 

ק אחריות חסר משחק ילדים. זה לא משחק. זה חוסר אחריות. משח

אחריות. אתם יושבים ונהנים. לא מפה לא משם לפגוע פה לפגוע שם. איפה 

 האחריות שלכם כנבחרי ציבור? אין לכם. אין דבר. אוקיי. תמשיך. 

 על תנועות הנוער, על החינוך זה המקום.  גב' אלינור מטלון:

 גם את אלינור דואגת לכולם יפה. בואו נמשיך בבקשה  מר מוטי ששון:

 נכון.  גב' אלינור מטלון:

כמה שנים מחכה לך שבט עתיד שיושב בחוץ ועושה לך מחאות למקום  מר שחר האס:

 שהבטחת להם שנים. איפה?

 אני אקיים לא אתה תקיים אני אקיים אני יושב פה אל תדאג.  מר מוטי ששון:

 מתי איפה? גב' אלינור מטלון:

 שנים.  10אנחנו שומעים את ההבטחה הזו  מר שחר האס:

 בגלל שהייתה הבטחה שלי ויהיה תנועת צופים בחולון.  מר מוטי ששון:

 אז יאללה תקיים מוטי תקיים כבר.  גב' אלינור מטלון:

אני אקיים, שיהיה שקט. אם אנחנו רוצים לשנות ולהוסיף קומה נוספת  מר מוטי ששון:

 לכנפיים של קרמבו, שאותך לא מעניין בכלל מזה. 

 למה? בדיוק הפוך.  ון:גב' אלינור מטל

ידעת, אני אמרתי לך את זה. שכנפיים של קרמבו, עצרנו את התכנית ואמרנו  מר מוטי ששון:

. אז אמרנו 300על הקומה העליונה נבנה את זה, כי אין לנו מקום בח'

 מתכננים את זה. 

 אז תתכנן.  גב' אלינור מטלון:

 תם?להביא אותם לפה. מה קרה לכם השתגע מר מוטי ששון:
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נכון. למה שהם לא יהיו פה? למה שהם לא יהיו פה בחוץ ולמה אתה מתעלם  גב' אלינור מטלון:

 עובר מעליהם ככה ולא אומר להם אפילו עוצר לדבר איתם. 

יש לי ישיבה אני ממהר לישיבה אני אדבר איתם אל תדאג. לא בהסתה. אני  מר מוטי ששון:

 . אעשה לא את תעשי. אני אעשה להם את המבנה

 שנים אתה מבטיח.  10 מר שחר האס:

 תמשיך. גמרנו תמשיך.  מר מוטי ששון:

 אבל לא משנה.  18שחר  גב' אלינור מטלון:

אני ברגע שתהיה תכנית נביא את האישור. כרגע אין תכנית אני לא אעצור  מר מוטי ששון:

 כסף שחשוב לדברים אחרים כשאין לי תכנית. על המבנה. 

 אז תביא.  גב' אלינור מטלון:

אני שיניתי את התכנית. הוספתי את כנפיים של קרמבו. קופצים מה אתם  מר מוטי ששון:

 קופצים. לילדים לא מגיע כנפיים של קרמבו?

 אבל לא אמרנו לך לא להביא כנפיים של קרמבו ההיפך.  גב' אלינור מטלון:

 לא. את מיד מסיתה טוב.  מר מוטי ששון:

 , תירגע, תשב. זה לא מתאים לך. לא בריא לך מר אחדות יעקב:

 אוקיי תמשיך אתם נהנים. אתה מבסוט. בבקשה להמשיך.  מר מוטי ששון:

 יש פה תושבים ששנים לא קיבלו. יש פה אנשים שמחפשים מענה.  מר אחדות יעקב:

 סליחה דיברת בבקשה.  מר מוטי ששון:

 לא פוליטיקה מה שאתה עושה. רגע. לא צריך לכעוס. זה  מר אחדות יעקב:

מוטי אני אחדד ואני אגיד, כי אתה אמרת פה משהו לא נכון. אני ממש לא  גב' אלינור מטלון:

 נגד כנפיים של קרמבו, ההיפך זה מבורך. ואנחנו בעד ...

 ראובן תמשיך. את אמרת שאת תנועת הנוער מי בנה העירייה? אתם בניתם? מר מוטי ששון:

 אנחנו בעד. אני לא שומעת.  מטלון:גב' אלינור 

 מי בנה. את בנית? מר מוטי ששון:

אתה לא רוצה שאני אפתח את הפה על שבט ארנון. שהיה ... ונלחם אתך  גב' אלינור מטלון:

 בשיניים. 

תמשיך. לא נתלהם. אנחנו עובדים קשה כדי להביא אמצעים ומשאבים לתת  מר מוטי ששון:

 ם בין אם זה ילדים או מבוגרים. מענה לכל הצרכים של התושבי

 גם אנחנו. אנחנו לא נגד אנחנו בעד. אתה הופך את זה וזה לא נכון.  גב' אלינור מטלון:
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ובין אם זה חינוך מיוחד. ואין לך סבלנות כדי שאנחנו נוכל לבנות כנפיים של  מר מוטי ששון:

 קרמבו. לטובת הילדים האלו. 

 ואל תכניס לי מילים לפה.  גב' אלינור מטלון:

 אין לך סבלנות לשנות את התכנית.  מר מוטי ששון:

שנים הם  18מה סבלנות כבר שנה וחצי יותר אנחנו בתכניות בדיונים אתך.  גב' אלינור מטלון:

 מחכים. 

 אל תבלבלי, זה שטויות.  מר מוטי ששון:

אתה מעכב את זה מוטי, כשאתה רוצה לאשר תכניות מהר אתה מצליח.  מר שחר האס:

 בכוונה.

 אלינור את חושבת שקובי עזרן לא רצה? גב' נעה צ'פליצקי:

 קובי עזרן מאוד רצה.  גב' אלינור מטלון:

 רגע אני רוצה לדעת. את רוצה להגיד שקובי לא רוצה? גב' נעה צ'פליצקי:

 לא. הוא הקפיא את זה כרגע.  גב' אלינור מטלון:

 ת מוטי לא רוצה?לא. אני שואל גב' נעה צ'פליצקי:

 תשאלי אותו את.  גב' אלינור מטלון:

 לא. אני שואלת אותך.  גב' נעה צ'פליצקי:

 היא לא מבינה את מה שאני אמרתי.  מר מוטי ששון:

 הוא אמר שהוא לא יצבע כספים כל עוד אין תכנית. זה מה שהוא אמר.  מר זוהר נוימרק:

כנית מפורשת. את לא מבינה איך מנהלים לא אצבע כספים כל עוד אין לי ת מר מוטי ששון:

 תקציב. 

 הוא לא אמר שהוא לא יקצה. מר זוהר נוימרק:

 תלמדי להכין תקציב ותגלי מה קורה.  מר מוטי ששון: :

אבל אמנון כרגע אמר שהוא צבע תקציב להשתלמויות שמשנה שעברה אז  מר אחדות יעקב:

 לא מבין מה הולך פה. איך זה יכול להיות שפה לא. אני 

 אני מבטיח לך כאן. אני אבנה ... שמעת מה שאני אמרתי לך? מר מוטי ששון:

 הוא עכשיו אמר שיש לנו עודף משנה שעברה.  מר אחדות יעקב:

 אני יודעת.  גב' נעה צ'פליצקי:

 שחר תמשיך.  מר מוטי ששון:
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רוצה אז אני יכולה לענות  אם בא אליי הורה לבית ספר שרוצה מה שהוא גב' נעה צ'פליצקי:

 לכל בקשה שלו? גם אם אני רוצה שחר, באמת כאילו. 

 כן סליחה. אני מבקש הפסקה.  מר שחר האס:

 אני מבקש הפסקה אולי אני אקריא את הכל ואחר כך נתדיין בסדר? מר ראובן קייקוב:

ה להיענות כשבא אליי הורה ואומר אני רוצה את זה ואת זה. אני יכול גב' נעה צ'פליצקי:

לבקשות שלו? גם לי יש תקציב. יש דברים שהם שאתה לא יכול אחד על 

 חשבון השני. אתה צריך שכולם יקבלו לא אחד על חשבון השני נכון?

כל סעיף שהוא שכר, או שהוא קשיח והוא פשוט לא מוגדר כאן כקשיח, ושכר  מר ראובן קייקוב:

 אז פשוט תעדכנו כדי שנוכל. 

 ראובן בוא תמשיך אנחנו רוצים להבין למה התכוונת.  קדושה:מר אמנון ארץ 

 כן. הלאה חברות עמותות אשת"ל, אני לא הבנו מה זה.  מר ראובן קייקוב:

 ש"ח.  488,000 מר אמנון ארץ קדושה:

זה הסכם קיבוצי מול העובדים שאתה מחויב לתת את זה. זה הסכום  מר רחמים בינוני:

 ר לגעת בסכום. שאנחנו מחויבים לשלם אי אפש

 אוקיי בסדר. פרסומים.  מר ראובן קייקוב:

כל פרסומי כח האדם שהעירייה עושה מכרזים והכל אם אתה רוצה להביא  מר רחמים בינוני:

 איכות אנשים טובה אתה חייב לפרסם את זה בעיתונות. 

ספיק ש"ח יש שם עוד תקציב מ 70,000-בסדר אנחנו הורדנו את זה רק ב מר ראובן קייקוב:

-ש"ח מתקציב אירועים לעובדים. מורידים את זה מ 20,000מכובד. הלאה. 

. עובד מצטיין. טקס עובד מצטיין 2021ש"ח בדומה למה שהיה בשנת  70,000

ש"ח. השתלמויות מקצועיות  35,000-של ל 20,000-אנחנו מורידים את זה ב

 . אז גם כן מורידים את כל הסעיף הזה 615000783לעובדים בסעיף 

השתלמויות מקצועיות לעובדים אתה לא יכול להוריד את כל הסעיף כי יש  מר אמנון ארץ קדושה:

 כבר התחייבויות. 

 על סמך מה התחייבת?  מר אחדות יעקב:

 מר אמנון ארץ קדושה: אנחנו נבדוק את זה. הלאה. 

 אז תגידו.  מר ראובן קייקוב:

 תלמויות. יצאו העובדים להש 1/12-ב מר אמנון ארץ קדושה:

 לפי שנה שעברה.  מר אחדות יעקב:

 נכון בוודאי.  מר אמנון ארץ קדושה:

 כי יש עדיין.  1/12-אבל לא נכנס ל מר אחדות יעקב:
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 אנחנו נבדוק את זה הלאה. ראובן בוא נמשיך.  מר מוטי ששון:

ש"ח. פיתוח משאבי  50,000-ל קבוצת ספורט עיריית חולון הבאנו את זה מר ראובן קייקוב:

 50,000ש"ח. יש שם הרבה סעיפים כאלו. עוד  50,000-אנוש קיצצנו את זה ב

ש"ח. קיזזנו את זה. סקרים קיזזנו את זה  25,000ש"ח. פרסום הליכות ג'יין 

ש"ח. יעוץ כלכלי הורדנו את  50,000-ש"ח. תכניות עבודה קיצצנו ב 70,000-ב

 סמנכ"ל. ש"ח. פעולות  90,000-זה ב

חבר'ה יעוץ כלכלי אני כבר אומר לכם. חלק גדול מהכסף הזה גם הולך  מר אמנון ארץ קדושה:

 לתחשיבי היטלים שאני חייב לעשות פעם בחמש שנים עם כל הכבוד לכולם. 

 הגיע הזמן עכשיו? מר ראובן קייקוב:

 שאין לנו ברירה לעשות.  מר אמנון ארץ קדושה:

 א הורדנו את זה. בסדר ל מר ראובן קייקוב:

אתם לא מבינים. הם לא מבינים. מה לעשות? קל ... ולמחוק סעיפים שיש  מר מוטי ששון:

 להם משמעות ניהולית. תמחקו. תמחקו אבל זה לא יעזור לכם. בבקשה. 

כשביקשו לתקצב את החלטות המועצה אם הדרג פה היה מתקצב את זה,  מר ראובן קייקוב:

מיליון  1.140בכל אופן הוצאות משפטיות מתוך אז זה היה יותר מקצועי. 

-מיליון הורדנו את זה ב 1.500ש"ח. אכיפה גבייה. מתוך  200,000הורדנו 

 ש"ח. אכיפה, גבייה, חניה.  200,000

אכיפה וגבייה, שני הסעיפים האלו זה כנגד הכנסות. אם אתה מוריד פה אתה  מר רחמים בינוני:

לא יכול להוריד פה. כי יש את זה גם  מכניס את התקציב ללא איזון. אתה

 בהכנסות מול אותו הסכום. 

 כן בבקשה תמשיך.  מר אמנון ארץ קדושה:

ש"ח. השתלמויות  700,000-אירועים עירוניים אנחנו מקצצים את זה ב מר ראובן קייקוב:

 ש"ח.  100,000-ש"ח. יעוץ בטיחות ב 35,000והדרכות בעוד 

לגעת בזה על פי חוק אתה חייב להעסיק יועץ בטיחות וזה הסכו זה אי אפשר  מר רחמים בינוני:

 שהוא מקבל. 

 ?441,000רגע למה זה עלה  מר שי בר:

 ש"ח.  380,000-ש"ח והשנה שמת אותו ב 70,000בשנה שעברה זה היה  מר ראובן קייקוב:

 ש"ח בסדר? 338,000זה היה  2020-אם תראה את הביצוע שלו ב מר רחמים בינוני:

 ש"ח? 70,000-אז איך תקצבת את זה ב האס: מר שחר

כי בהתחלה שמנו פה סכום וכל הסכום היה בשכר. אם אתה תראה את  מר רחמים בינוני:

השכר שהיה שם, פשוט אי אפשר לקלוט כעובד עירייה ולכן קלטנו דרך 

 חברת שלהבת. וזה סכום שאתה צריך לשים אותו, זה על פי חוק.
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 לא הבנתי.  מר שחר האס:

אפשר לנסות רגע? יש חובה חוקית לארגון בגודל שלנו להחזיק יועץ בטיחות  ' יונת דיין:גב

קבוע. היה ניסיון לאורך כמה שנים טובות לגייס לתפקיד הזה בהתאם 

לדירוג דרגה לא הגיעו אף מועמדים. קיבלנו את אישור משרד הפנים חלק 

זה היה  עובד בשכר וככה זה חיצוני. הסביר רחמים שבשנים קודמות

מתוקצב בסעיף שכר כי ניסינו לקלוט עובד סעיף השכר הזה ירד ובמקומו 

 זה מופיע פה כהוצאה. 

 והיא יותר גבוהה.  מר שחר האס:

 מה אין לך ברירה.  גב' יונת דיין:

 . זה אותן הוצאות בכלל. 2020מה יותר גבוהה. תסתכלו על ההוצאה של שנת  מר אמנון ארץ קדושה:

 )מדברים יחד( 

מה אין יועץ שיכול לעמוד בסכום שאתם מציעים לו? אז בוא נעלה עוד קצת  מר אחדות יעקב:

 את המשכורת. זה הרבה כסף פה אבל. 

 אסור לנו. כי יש מגבלות ממשרד האוצר ומשרד הפנים כמה מותר לנו לשלם.  גב' יונת דיין:

 ואם זה חיצוני זה מותר? מר אחדות יעקב:

 חיצוני זה עובד אחרת מה לעשות? מסכימה אתך אבל זה מה יש.שירות  גב' יונת דיין:

ש"ח. הריסת מבנים הורדנו  50,000-החלפת לוחות שנתיים הורדנו את זה ב מר ראובן קייקוב:

ש"ח. בעקבות חוק קומיניץ והקנסות הכבדים המושתים  150,000-את זה ב

 ן שקל. על עברייני בניה. אחזקת מזרקות. תוקצב בעליה דרסטית למיליו

ות זה בגלל מגדלים בשדרה שהולכים לפתוח ויהיו שם מזרקות מאוד יפ מר רחמים בינוני:

 והעלות של האחזקה שלהם גבוהה. אבל אם אתה מוריד. 

 אז לא נפתח.  מר אמנון ארץ קדושה:

 קודם כל לא הורדנו את כל הסכום.  מר ראובן קייקוב:

 לא משנה. כל המזרקות.  מר רחמים בינוני:

 הוא התחיל לעבוד? ר ראובן קייקוב:מ

 באפריל.  1-עדיין לא זה יפתח ב מר רחמים בינוני:

 אז זה אומר שבשנה הבאה זה יהיה כמעט פי שניים תקציב? מר שי בר:

 מיליון.  1.050-לא לא. זה יהיה בסכום הזה. זה יהיה ב מר רחמים בינוני:

 תח את זה. לא. אבל אם אתה אומר שרק באפריל אתה פו מר שי בר:
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באפריל. אבל זה לא  1-לא. אני אומר תכננו שזה ייפתח לפני שנה וזה נדחה ל מר רחמים בינוני:

 חצי זה רק חלק 

 זה לא רק מגדלים בשדרה זה כל העיר חבר'ה.  מר אמנון ארץ קדושה:

ש"ח זה  750,000-ש"ח. הבאנו את זה ל 300,000לא הורדנו חצי הורדנו רק  מר ראובן קייקוב:

ש"ח ירד. רכב מדליונים  72,000סכום מכובד. מתנות עירייה ירד. אירועים 

לספרים. רכישת מדליונים לספרים גם כן ירד. משלחות נכנסות ויוצאות אז 

 בעקבות קורונה אז כרגע זה לא רלוונטי. משלחות נוער. 

 איזה משלחות? משלחות בני נוער? גב' נעה צ'פליצקי:

 רונה. אין. קו מר ראובן קייקוב:

 אתם בעד פעילות של בני נוער אז אתם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 סגור בואי. יש עבריין חדש בארץ. אני כבר לא אומר וריאנט.  גנתב" מר אמנון ארץ קדושה:

 בקרה ועדת תמיכות גם כן הורדנו את זה.  מר ראובן קייקוב:

אתה חייב להעסיק אותו, הוא עושה בקרה לכל התלונות שמגישים  על פי חוק מר רחמים בינוני:

 ... אתה לא יכול בלי בקר. 

 בבקשה ראובן תמשיך משלוחים.  מר מוטי ששון:

 ש"ח.  100,000-ש"ח זה ירד ב 522,000-כן. משלוחים מ מר ראובן קייקוב:

 כדי לשלוח אותם. זה משלוחים של דוחות שגם פה אתה חייב לתת את הכסף  מר רחמים בינוני:

 ש"ח.  350,000-ש"ח. לפני שנה ב 320,000אבל תקצבנו את זה לפני שנתיים  מר ראובן קייקוב:

 אתה רואה שזה במגמת עלייה.  מר רחמים בינוני:

 הייתה קורונה.  2020-2021כי בשנים  מר אמנון ארץ קדושה:

ש"ח זו גם עליה וזה בסדר.  422,000זה תוקצב בעליה דרסטית נורא. לדעתי  מר ראובן קייקוב:

אירועים מנהל החינוך אז גם כן הסכום הזה נלקח לטובת פעילות חינוכית 

ש"ח. כנס חולון לחינוך הורד לגמרי  15,000-אחרת. פעולות סמנכ"ל קוצץ ב

מוקדש לחוג לכל ילד ובתי ספר אחרי צהריים. פעולות שונות גם כן הורד. 

בות תקופת הקורונה אז אין משלחות. שבוע מלגות לפולין אז גם כן בעק

 החינוך. 

 חבר'ה כל אחד והשקפת העולם קדימה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 החינוך גם כן ירד. יוזמות תשפ"ב.  מר ראובן קייקוב:

 יוזמות בחינוך תשפ"ב.  מר מוטי ששון:
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ם. הוספנו לשם לא הורדנו? הבאנו לשם חוג לכל ילד ובית ספר אחרי צהריי מר ראובן קייקוב:

ש"ח הורדנו  625,000-מרכזי אבחון. טוב זה כבר דיברתי על זה. פעולות מ

 ש"ח.  50,000משם 

יש את בתי הספר היסודיים התלמידים שעושים להם כל מיני פעילויות אתה  מר רחמים בינוני:

 אומר שאתה מוריד?

 לד בבית ספר אחרי צהריים. כן. זה כל מיני פעילויות לעומת זאת חוג לכל י מר ראובן קייקוב:

 אבל איזה פעילויות? מר קובי מכלוף:

 קיצצנו את זה בקצת. לא בהרבה כסף. בכל אופן.  מר ראובן קייקוב:

 במה אבל? מר קובי מכלוף:

 אבל אולי הקצת הזה.  גב' נעה צ'פליצקי:

תם. איך אתה מגיע למספרים? אתה רואה חשבון? איך הגעת למספרים. ס מר זוהר נוימרק:

 לא באמת. 

 אז אני מסביר לך.  מר ראובן קייקוב:

 על סמך מה? מר רחמים בינוני:

 תוריד קצת.  Xטיול עולה  גב' נעה צ'פליצקי:

 מיליון ש"ח מוקדש לחינוך.  7.5בואו נמשיך. מוקדש לחינוך  מר ראובן קייקוב:

 . 460,000ש"ח. מתוך  250,000הלאה יוזמות ניהול עצמי. הורדת  מר אמנון ארץ קדושה:

 נו חצי.  מר רחמים בינוני:

 ש"ח.  40,000 -. תיאטרון בובות גם כן ירד ב87,500פעולות גם כן ירד,  מר ראובן קייקוב:

 ש"ח.  300,000ניהול עצמי עוד  מר אמנון ארץ קדושה:

 חינוך אתה לא יכול להוריד את זה מר ראובן.זה גם נגד הפרשות משרד ה מר רחמים בינוני:

 אבל מה זה ניהול עצמי? גב' נעה צ'פליצקי:

 איך בתי הספר ישרדו? מר קובי מכלוף:

 )מדברים יחד( 

מה זה ניהול עצמי? זה הכסף שמועבר ממשרד החינוך דרך העירייה לבתי  גב' נעה צ'פליצקי:

 הספר לניהול עצמי. 

 נות אבל הזדמנות להצביע נגד. זה הן לא מבי מר מוטי ששון:

 אז לא יהיה חשמל ולא יהיה מים ולא יהיו טלפונים.  גב' נעה צ'פליצקי:
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מר רחמים בינוני: ראובן. זה לא יהיה טוב לך. אני אגיד לך למה. אתה זוכר מקודם ביקשת שנשווה 

 את ההוצאות לתלמידים ביסודי? אז אם אני מוריד פה זה ירד גם אצלכם. 

אתם רוצים שאנחנו נצביע על התקציב הזה ואתם פוגעים בילדים שלנו? במה  מכלוף:מר קובי 

 שהוא מדבר עכשיו הוא פוגע בתלמידים שלנו. 

 של כולם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 קובי אל תהיה פופוליסט.  מר אחדות יעקב:

למה. למה אל תהיה? אני יכול להצדיק אותך בהרבה דברים אבל כאן  מר קובי מכלוף:

 ליחה, בכל הכבוד, אני לא מצדיק אותך. למה?ס

 אתה מחזיר הרבה יותר.  מר ראובן קייקוב:

 את מדברת עכשיו על לפגוע בחינוך החילוני. מר קובי מכלוף:

למה זה מקפיץ אותך? כל כך הרבה שאילתות בשנה הזו הצבעת נגד. למה זה  גב' שני מסילתי:

ץ אחרי שהצבעתם כל השנה מקפיץ אותך עכשיו כי זה פוגע במה? אל תקפו

 נגד דברים כל כך חשובים פתאום זה מקפיץ אותך?

 בעיניי זה החשוב.  מר קובי מכלוף:

. 2020טוב הלאה סעיף הבא. הפעלת חנקין פחות מאלף ש"ח. וזה לשנת  מר ראובן קייקוב:

 מיליון מתוך.  1.5הפעלת מדיה טק יורד באיזה 

 לך? רוצים לדעת. מה על מה הכסף הזה הו מר אחדות יעקב:

ש"ח הסעיף הזה יורד  150,000טקס פרסי קולנוע וטי.ווי לילדים אז פחות  מר ראובן קייקוב:

 לגמרי. 

 מה זה הסעיף האחרון? גב' נעה צ'פליצקי:

 טקס פרסי קולנוע. ילדים אין להם פה מקום ללמוד. רוצים שוויון.  מר אחדות יעקב:

לומדים קולנוע. מצד אחד אתם רוצים תנועה חרדית, מצד שני למה? ילדים  גב' נעה צ'פליצקי:

 אתם רוצים ...

 בבקשה שי.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מר שי, הוא גם כן חבר ועדת כספים.  מר ראובן קייקוב:

 מיליון ש"ח. 2טוב, אז השתתפויות אנחנו מורידים  מר שי קינן:

 מיליון ש"ח.  2מוריד  השתתפויות בתיאטרון חולון אתה מר אמנון ארץ קדושה:

 כן. פסטיבל צלילי ילדות. מר שי קינן:

 אתה מכיר מוסד תרבות אחד רווחי בארץ? הבימה רווחית? מר אמנון ארץ קדושה:
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אתה לא בא. בהמוניהם נוהרים לשם. אתה לא נכנס לשם. אתה לא נכנס  מר מוטי ששון:

 לשם. 

 בפרוטוקול יש כאן רעש.  רגע שניה. אני רוצה שזה יהיה מר אמנון ארץ קדושה:

 כמה היו בתערוכה האחרונה? מוזיאון העיצוב מוזיאון מר זוהר נוימרק:

 מה אתה מבין בדברים האלו? נכון אני מסכים איתך שאתה לא מבין כלום.  מר מוטי ששון:

 אתה מבין בהכל. אנחנו לא מבינים בכלום.  מר זוהר נוימרק:

 נכון. אתה לא מבין.  מר מוטי ששון:

 איזו תרבות מחזיקה את עצמה במדינה? מר זוהר נוימרק:

 )מדברים יחד( 

שניה רגע. יוסי תן לשי. שי נציג הצעירים. רגע שניה. פסטיבל צלילי ילדות  מר אמנון ארץ קדושה:

 ש"ח.  674,000 -הוריד בתרבות ב

ש"ח.  50,000 -מגדילים את החינוך אבל. השתתפות בהפעלה פחות מ מר שי קינן:

ש"ח. פעולות  75,000ש"ח. אירוע פתיחת עונה פחות  100,000ומים פחות פרס

 ש"ח. הקצבת לפעולות פחות  54,200גלריית החווה פחות 

 מיליון ש"ח.  1.8מוזיאון הילדים קיצוץ של  מר אמנון ארץ קדושה:

 לסגור אותו אתה רוצה.  מר מוטי ששון:

 לא לסגור להשאיר אותו.  מר ראובן קייקוב:

 הבנה שלך זה לסגור.  טי ששון:מר מו

 מיליון ש"ח זה מתוקצב.  2עוד  מר ראובן קייקוב:

 תסגור את מוזיאון הילדים.  מר מוטי ששון:

 מיליון ש"ח.  2 -לא. יש שם, זה מתוקצב ב מר ראובן קייקוב:

אתה סוגר את כל מוסדות התרבות בחולון. על המצפון שלך. שאנחנו נפטר  מר מוטי ששון:

 זה מה שאתה רוצה.  עובדים.

ילדים יוצאים כל יום נוסעים באוטובוס. אני שמעתי  1,900לך יש מצפון ש:  מר אחדות יעקב:

גם אותך. עם כל הכבוד לך. אני מדבר אתך בדרך ארץ תענה לי גם בדרך ארץ. 

אתה לא יכול לזלזל פה באנשים. אני לא כמו אלו שאתה מזלזל פה באופן 

 קבוע. 

 ני יודע מי אתה. א מר מוטי ששון:

 אני גם יודע מי אתה. עם כל הכבוד לך.  מר אחדות יעקב:

 מיליון ש"ח.  1.750אני ממשיך. הפקת אירועים פחות  מר שי קינן:
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רגע אנחנו לא שומעים אנחנו לא שומעים סליחה. אני רוצה לשמוע. אני לא  גב' נעה צ'פליצקי:

 שומעת כלום. 

 3.5ש"ח. הפעלת מוזיאון העיצוב מינוס  200,000רידים בית ספר לבובות. מו מר שי קינן:

 מיליון ש"ח. 

 נסגור את המוזיאון רבותיי. זה לפטר עובדים ולסגור את המוזיאון.  מר מוטי ששון:

 רגע סיימנו.  מר שי קינן:

ש"ח.  950,000בנופשונים הורדתם  חבר'ה לא סיימתם עוד. יש פה השתתפות מר אמנון ארץ קדושה:

זה בניגוד להחלטה שלכם לסבסד את הבריכה העירונית לתושבים שאתם 

קיבלתם החלטה פה לסבסד נופשונים לטובת הילדים וחיילים בעיר 

 בכרטיסים מוזלים אתם מורידים את זה. 

 רגע סליחה אני לא מאמינה. מצד אחד רוצים,  גב' נעה צ'פליצקי:

 ש"ח.  50,000מותת חמניות פחות ע מר שי קינן:

 סליחה רגע. סליחה.  מר אמנון ארץ קדושה:

המתקנים האלו, המתקנים האלו הם לא מלאים בתפוסה מלאה במשך כל  מר ניסים זאב:

שהמתקנים האלו בדרך כלל  9חודשים אם לא  7-8ימות השנה. יש לך לפחות 

. אז שתלמידי חולון יבואו וישלמו 50% -לא מתקרב ל אחוז התפוסה שלהם

 ש"ח ולמעט שבתות וחגים אין שום בעיה עם זה. זה רק יכניס כסף.  25

 טוב סעיף אחרון.  מר שי קינן:

 כל מה שיש לך זה להרוס ולהרוס את כל מה שנבנה במשך.  מר מוטי ששון:

 להרוס? להיפך.  מר ניסים זאב:

ס. מה שחשוב זה תלמידי חולון. אבל הם ישלמו אנחנו לא נותנים אתה תהרו מר מוטי ששון:

 להם בחינם. 

שניה אני רוצה להבין תראו. בישיבת המועצות הקודמות שהיו לפני הקיץ  מר אמנון ארץ קדושה:

 הקודם העליתם בקשה וזה היה לסבסד את הכרטיסים לתושבי חולון.

 שכחו.  מר מוטי ששון:

ש"ח את הילדים ואת  30 -ש"ח מחייבים אותם ב 70-80ום התעריף של במק מר אמנון ארץ קדושה:

החיילים זה הסעיף. אתם עכשיו מבקשים בעצם, בוא לא נסבסד יותר את 

 הכרטיסים. 

 טוב בסדר אנחנו מסכימים.  מר אחדות יעקב:

 בואו נסגור את הבריכות בכלל.  גב' נעה צ'פליצקי:

 הבריכות. נעה מבקשת לסגור את  מר ראובן קייקוב:
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 לא. זה אתם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה, זה לא מכובד לך להעליל עלינו עלילות שווא.  מר אחדות יעקב:

 שנייה, עמותת חמניות.  מר אמנון ארץ קדושה:

בר, תקריא בבקשה שוב את הסעיף של הבריכות מה שדיברת. סעיף אחד  גב' נעה צ'פליצקי:

 לפני האחרון. 

 השתתפות בנופשונים. זה הסעיף. הוא נקרא  מר שי בר:

 להוריד השתתפות בנופשונים? אתה יודע מה יש בנופשונים? גב' נעה צ'פליצקי:

מוטי אתה גורם לי לדבר ממש לא נעים. מה זה תלך? מה אני בובה פה? מה  מר אחדות יעקב:

זה תלך? למה אתה מדבר ככה מי נתן לך לגיטימציה לדבר לאנשים ככה? מה 

 לא פה בחסד. זה לך? אני 

 אני רוצה לדבר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 הייתם צריכים להכין את זה לפני זה.  מר אחדות יעקב:

ש"ח תמיכה  50,000שניה יש פה עוד סעיף אחד שלא הקראתם אותו,  מר אמנון ארץ קדושה:

 בעמותת חמניות. זה לילדים יתומים שביקשתם לבטל. 

ש"ח  700,000עיף הזה כנגד, את הפעילות עולים נעשה אנחנו נשאיר את הס מר ראובן קייקוב:

ש"ח פעילות עמותת חמניות פעילות למען ילדים  50,000-ותשאיר את ה

 יתומים. 

 ראובן יש עולים חדשים בתקופה האחרונה? גב' רבקה עדן:

מאוקראינה אני לא יודע  יש את יו"ר ועדת הזה אנחנו צופים עלייה אדירה מר ראובן קייקוב:

 אולי יש פה היערכות מסוימת. 

תראו יש פה בקשות, שאנחנו ניקח ונבדוק אותן אבל אני רוצה שתבינו דבר  מר אמנון ארץ קדושה:

אחד. יש פה בקשות להורדת מוסדות תרבות שעלולות לגרום לסגירתן 

עסק המלאה. ואני אומר את זה באמת כלכלית מקצועית. אתה בונה לפעמים 

שנים להקים אותו אפשר להרוס אותו בשנה אחת. זאת אומרת  20לוקח לך 

מספיק פעם אחת אתה לא מתקצב אותו גמרת את המוסד לגמרי. אני לא 

 יודע אם זו הכוונה של הפורום פה להרוס את המוסדות האלו. 

 זו הכוונה להרוס.  מר מאיר חלבי:

 עכשיו רגע אני אגיד לכם יותר מזה.  מר אמנון ארץ קדושה:

מאיר חלבי אתה רוצה להרוס את המוסדות? אתה רץ לראשות העיר אתה  מר אחדות יעקב:

 רוצה להרוס את המוסדות? איך אתה אומר דבר כזה? 

 כסף של יתומים אתם מבטלים? מר מאיר חלבי:
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כם איך שאתם הם מאכילים את מי אמר על היתומים מה יש לכם אתם? מר אחדות יעקב:

 רוצים אתם בולעים גם. תלעס את זה קודם כל תקשיב מה אתה מדבר. 

חבר'ה אני מדבר פה מקצועית כלכלית. תקשיבו. שניה. רגע. אני רוצה  מר אמנון ארץ קדושה:

 שתבינו את המשמעות של מה שאתם כותבים פה. 

 אנחנו מבינים.  מר ניסים זאב:

 ינים לדעתי. סליחה. לא אתם לא מב מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו נשב נדון ונראה.  מר ניסים זאב:

סליחה התפקיד שלי הוא מעבר לזה גם לבוא ולהגיד מה המשמעויות.  מר אמנון ארץ קדושה:

כשאתם מקצצים יכולות להיות לזה שתי משמעויות. אחת גם שהמקום 

ה הולך להיסגר. בגלל שאתה מקצץ לפעמים אתה לא יכול לעשות הכנסות שז

אומר שלפעמים התמיכה יכולה להיות יותר גבוהה. זאת אומרת לפעמים 

אתה מקצץ וזה גורם לזה שהתמיכה צריכה לעלות. חבר'ה את הדברים האלו 

 50%אנחנו צריכים לבדוק. זה לא פשוט. אבל שתבינו יש פה קיצוצים של 

מתקציבי תרבות ואני לא מכיר מוסד בארץ שאין תמיכה. גם הבימה עם כל 

הצגות הנפלאות שלה והקאמרי יש לה תמיכה גם ממשלתית וגם עירונית ה

של תל אביב. עכשיו אם אתם חושבים שאנחנו נהפוך את מוזיאון הילדים 

ואת תיאטרון חולון מחר לרווחיים אני חושב שאתם צריכים לעשות המון 

עבודה. אני לא מכיר מוסדות כאלו אבל אתם חברי המועצה. אפשר לרשום 

 אבל שתבינו מה המשמעות של מה שאתם חושבים שאתם כותבים.  פה הכל

אני רוצה להגיד משהו, אנחנו נשב נתקן את כל מה שצריך לתקן. תשמע בוא  מר ניסים זאב:

 אם טעינו במשהו נתקן. 

 לא צריך יש פתרון.  מר אחדות יעקב:

 טוב קייקוב גמרת? מר ניסים זאב:

 כן.  מר ראובן קייקוב:

 אתם רוצים לעבור על הבקשות תב"רים? קדושה: מר אמנון ארץ

ילדים. גרים בבית מפואר עם  4חוג לכל ילד. יש וכן ירבו משפחה בחולון עם  מר מאיר חלבי:

בריכה. בחניה אופנוע ים לצד ג'יפ מרצדס של האישה. במרינה באילת חונה 

 יאכטה מפוארת. לפני ימים ספורים ביקרתי באותה יאכטה. ואותה משפחה. 

חבר'ה מאיר כיבד את כולם הוא שמע אתכם תנו לו לדבר ואל תפריעו. אל  מר עזרא סיטון:

 תהיו כאלו חכמים. 

ילדים בגילאי בית הספר. מעבר לכביש גרה אישה חד  4אבל לאותה משפחה  מר מאיר חלבי:

ילדים באותם גילאים  4ללא מעלית בשכירות חודשית ולה  4הורית. בקומה 

היאכטה ואופנוע הים בחניה האם הם באותה פוזיציה  של אותה משפחה עם
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לשיטתכם? באותם תנאים לחוג לכל ילד? אותה אישה שעול הכלכלה חונק 

 אותה ולאותה משפחה עם היאכטה במרינה באילת האם הם באותם תנאים?

 בדיוק בגלל זה התנגדתי אז. בגלל זה בדיוק התנגדתי.  גב' נעה צ'פליצקי:

 מתנגדת לכל דבר שאנחנו מעלים נעה. רק לזה את מתנגדת? את גב' שני מסילתי:

אז יש לי חדשות בשבילכם. אני אפתיע אתכם. אני מאיר חלבי בעד חוג לכל  מר מאיר חלבי:

ילד. מי לא רוצה שלכל ילדי חולון יהיה חוג ויהיה יום לא של תעסוקה 

ח? מי בחוגים בלימודים על מנת להכשיר את ילדי חולון לשירות צבאי משוב

אז אני בעד חוג לכל ילד בתנאי אחד. שתקציב עיריית חולון  לא רוצה בזה?

יהיה תואם בדיוק לתקציב של עיריית דובאי. זה יכול להיות? לא יכול להיות 

בשנים הקרובות. לצערי אני לא רואה שזה הולך להיות בשנים הקרובות 

הצעות. וחבל שכך. אזי אני מציע את ההצעה את ההצעה הטובה מכל ה

שכרטיס הכניסה לשער החוגים יהיה גם יהיה מבחן ההכנסה לכל ילד. לכל 

 משפחה 

 כל הכבוד מאיר. יפה רשמת. זה מכל הלב אני מעריכה את זה מאוד.  גב' שני מסילתי:

אני לא רוצה לתפוס את הזמן כמו שחבר המועצה פה חלק דמי כיס לכולם.  מר מאיר חלבי:

של מוטי ששון, הוא לא שלי, הוא לא שלכם,  חברים, התקציב הזה הוא לא

 הוא שייך לתושבי העיר חולון. 

 לא חולקו דמי כיס, דרך אגב. זה לא בסדר.  מר ראובן קייקוב:

קרתה תקלה הייתה אי הבנה בין מר מוטי ששון לש"ס בין מר חיים סברלו  מר מאיר חלבי:

זו על מנת לפגוע בתושבי חולון  אחינו היקר למוטי ששון. אז לנצל תקלה

 מיליארד שקל? 1.5ולהכין תקציב של 

אתה מעליל עלילות. אתה המחליף של מועלם. ומועלם זרקו אותו עם אוטו  מר אחדות יעקב:

 מהתושבים.  27%שמשומש ואתה הבא בתור. אתה מעליל עלילות על 

 )מדברים יחד( 

 ממך. פגיעה אישית.  זה לא יפה. פגיעה אישית גב' נעה צ'פליצקי:

 לא מכבד. לא מכבד לדבר על אדם כזה. עם כל הכבוד.  מר קובי מכלוף:

 מדברים על עניינים ולא על אנשים זה לא יפה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אני מדבר על אנשים? מר אחדות יעקב:

 כן.  גב' נעה צ'פליצקי:

 הוא לא מדבר על אנשים? מה אנחנו בובות? מר אחדות יעקב:

 קרתה תקלה ואני חוזר על זה. בין מר מוטי ששון לחיים סברלו. זו לא אמת?  מאיר חלבי: : מר
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 חיים מייצג ציבור.  מר אחדות יעקב:

מיליארד בחדרים חשוכים ואפלים בישיבה אחת או  1.5להכין תקציב של  מר מאיר חלבי:

 שתיים זה לא רציני. זה לא רציני. עושה צחוק אתם עושים צחוק מתושבי

חולון זה לא רציני וזה לא חכם. להכין תקציב זו עבודת צוות זה מטה 

מקצועי שמולו יושבת יש את כל הנתונים כולל התקציבים של השנים עברו. 

יודעים מה ההכנסות. יודעים מה ההוצאות ויודעים גם מה יהיו ההפתעות 

ל וגם יהיו הפתעות בשנה הקרובה. ברור לכם, לכם הצעירים ברור לכם ולכ

. היה 2021בר דעת ללא התקלה עם חיים סברלו התקציב היה עובר בנובמבר 

עובר ברוב. אז אני מציע לכם. אם אתם לא מצביעים בעד התקציב שמוטי 

הביא לפחות אתם תמנעו. תמנעו מההצבעה. כן. שלא יגררו אתכם למחוזות 

בעד שלא לכם. כן. את אוטוריטה בעיני שלא יגררו אותך למחוזות. תצביעו 

התקציב אם לא יהיה תקציב מחר לא יהיה נייר טואלט, לא יהיה דלק 

 לפיתוח. 

 זה פופוליזם זול.  גב' שני מסילתי:

 שמעתי את זה בישיבה קודמת.  מר אחדות יעקב:

כמה נמוך עוד תרד. זה לא יאומן. הוא אפילו לא ראה את התקציב הוא לא  גב' שני מסילתי:

על מה מדובר. שום דבר אין לו. יאללה בואו פתח את התקציב אין לו מושג 

 נצביע. 

אני חושב שאת החוג לכל ילד צריך לשנות. בוא תיתן למי שמגיע תיתן אפילו  מר קובי מכלוף:

שי חוגים. אבל לתת לילדים שלא צריכים את זה? למה? אם אתה בא ואומר 

י אתה נותן לכולם את הצ'אנס הזה. יש כאלו שלא צריכים את זה. תן למ

 שצריך שני חוגים. 

 גם בבת ים עשו את זה. גם בבת ים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 יונת, אפשר לשנות את חוג לכל ילד? מר קובי מכלוף:

 לא.  מר מוטי ששון:

קובי מה יש לשנות? אם זה לא עומד בקריטריונים כמו שעושים הפגנה בכל  גב' נעה צ'פליצקי:

למה שאני אתן לכולם את אותו  בית ספר של מבחן ההכנסה, מספר נפשות.

פעמים לחו"ל  10הדבר? למה שאני אתן לכולם אותו דבר? אחד שהוא נוסע 

ש"ח, מול אותו ילד שאני מחפשת  600-800-והולך במותגים של נעלי ספורט ב

 לו נעלי התעמלות?

 נעה שיאשרו ואחרי זה יהיה תקנון מה זכאי למה. קודם כל שיאשרו.  מר אחדות יעקב:

 תבוא תגיד תקציב מסוים חוג לכל ילד על בסיס מצע סוציואקונומי.  ובי מכלוף:מר ק

 . םלא רק זה. מבחן הכנסה. לא נותנים שווה בשווה בלי מבדק קריטריוני גב' נעה צ'פליצקי:
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צריך  למה אני צריך לתת לכל ילד, למה אני צריך לתת לכל משפחה? למה אני מר קובי מכלוף:

 לתת למשפחה שיש לה שני רכבים מתחת לבית?

סליחה, נכון בארנונה נותנים לכולם אותו דבר? כמה קריטריונים יש להנחה  גב' נעה צ'פליצקי:

 בארנונה? 

 מוטי אפשר להצביע עכשיו? מר שחר האס:

 גמרתם לדבר? מר מוטי ששון:

 כן.  מר שחר האס:

 לדבר? לא שאלתי אותך. נעה גמרת מר מוטי ששון:

 מזמן. גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו יכולים להצביע? כבוד ראש העיר נשמח אם אפשר לעבור להצבעה? מר שחר האס:

 מיד.  מר מוטי ששון:

גב' נעה צ'פליצקי:         על מה יש להצביע אבל יש דברים שצריך לבדוק אותם. איך אפשר להצביע 

 על דברים שאי אפשר ליישם אותם?

 את יודעת כמה פעמים הצבעת על דברים שאי אפשר להבין? מר שחר האס:

אני לא זכור לי שאני הצבעתי על דברים שאני לא מבינה. אני עדיין יודעת על  גב' נעה צ'פליצקי:

 מה אני מצביעה. 

 כבודו אפשר להצביע על התקציב? מר שחר האס:

 כל עוד היא מדברת אני לא מפסיק אותה.  מר מוטי ששון:

תודה. אני שואלת שוב. הרי יש פה סעיפים שהם החליטו כן להוריד אותם  פליצקי:גב' נעה צ'

בדקה האחרונה. את זה נוותר את זה נוותר. השאלה אם יש איזושהי 

פרופורציה לדברים האלו שהם ישימים בשטח, שאפשר לבצע אותם, שהם 

הגיוניים והם נכונים לכולם לכל תושבי העיר. זה מה שאני שואלת. אפשר 

 להצביע?

 הם חותכים בבשר החי.  מר מאיר חלבי:

לא אני מצביעה היום או נגד או בעד לא משנה. ואני יודעת אני הולכת עם לב  גב' נעה צ'פליצקי:

שלם הביתה שהצבעתי אני יודעת מה אני אצביע שכולם יודעים שהם 

 בחולון. עם יד על הלב.  המצביעים נכון לטובת האוכלוסיי

י אפשר להצביע על תקציב שנעשה בחדרים חשוכים ואפלים בישיבה אחת א מר מאיר חלבי:

 או שתיים. 

 אתה היית שם? מר אחדות יעקב:

 אני הייתי.  מר מאיר חלבי:
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איזה שטויות אתה מדבר. היית איתנו? חווית איתנו? די איזה שטויות. אני  גב' שני מסילתי:

 לא מבינה איזה אנשים נמצאים כאן. 

 כבוד ראש העיר אפשר להצביע כבר לתקציב? מר שחר האס:

 מישהו רוצה עוד להתייחס? מר מוטי ששון:

 לא.  גב' שני מסילתי:

עבור  1/12אני רוצה להוסיף משהו אחד אחרון. שאנחנו עכשיו באנו לפי  מר שי בר:

השלושה חודשים האחרונים. אז זה כן מפנה לאיזשהו תקציב בגלל 

מאפשר לנו בעצם להשתמש בחלק  2021של מ 5% -גדול ב 2022שהתקציב של 

 מהסעיפים שלא היה אפשר לקצץ בהם.

ובזה נעשה שימוש בכדי לכסות על כל מיני סעיפים שנאמרו כאן שלא ניתן  מר שחר האס:

 להסיר אותם מהתקציב בגלל שיש לנו התחייבויות מוקדמות. 

ש"ח  220,000 -ל 460,000אני רוצה לשאול שאלה את אמנון. אמנון מורידים  מר קובי מכלוף:

את האחזקה העצמית של בתי הספר נכון? ניהול עצמי. מה יקרה לבתי 

 הספר?

 צריכים לבדוק את המשמעויות שלו.  מר אמנון ארץ קדושה:

אי אפשר להוריד ניהול עצמי. זה מועבר ממשרד החינוך לעירייה והעירייה  גב' נעה צ'פליצקי:

ול העצמי. עם זה משלמים טלפונים מעבירה את זה לבית הספר וזה הניה

 מים חשמל. הוצאות. הוצאות שוטפות. 

 זה ישים. מר קובי מכלוף:

 אני צריך לבדוק מה המשמעות של זה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מחר לא תהיה לו ספרנית, לא יהיה לו שרת. לא יהיה מים.  גב' נעה צ'פליצקי:

גם כשהוא יבדוק אני יודע מה התשובה. אני יודע איזו תשובה הוא ייתן.  מר אחדות יעקב:

היום בתי הספר עם התקציב שלהם היום הם בקושי מסיימים את החודש 

שלהם. אז מה? בחייכם בתי ספר מתקשרים ומבקשים עוד טיפה עוד כסף 

 בשביל לתמוך. 

י ברורה. מה שמציעים פה טוב חברים יש לנו ואת זה צריך להגיד בצורה כ מר מוטי ששון:

יגרום נזק של מיליוני שקלים לעיריית חולון. לפגוע במוסדות תרבות 

שמתוקצבים על ידי המדינה. אם התקציב יוקטן המשמעות היא שאנחנו 

נפסיד את הכסף שמשרד התרבות נותן לעיריית חולון. אני חוזר זה יכול 

א חושב שיש פה זכות להגיע למיליוני שקלים שאנחנו לא נקבל אותם. אני ל

למישהו למנוע קבלת מיליוני שקלים בנושאי תרבות לתושבי חולון. ואם 

אתם שלמים עם מה שאתם עושים הציבור ישפוט. ואני מקווה שהציבור 

ישפוט אתכם לכף חובה עם מה שאתם עושים. לחשוב גם במדיה טק וגם 
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לדים. דברים בתיאטרון חולון וגם במקומות אחרים לפגוע בהם במוזיאון הי

שמביאים הרבה כבוד לעיר חולון. הרבה גאווה לתושבי חולון. ובאבחת סכין 

להוריד את הכל מתוך נקמה בראש העיר בהנהגה הקיימת ולפגוע בעובדים 

לבוא ולהצביע לפגוע פה ופה ופה? זה  שיצטרכו לפטר אותם. יש לכם מצפון?

ין תקציב לעשות אנשים שנושמים וחיים. חיים אנשים יפטרו אותם אם א

 פעילויות לא מחזיקים אותם לא צריך להחזיק אותם. 

 פוגעים בפרנסה שלהם.  מר מאיר חלבי:

 ועוד איך.  מר מוטי ששון:

 מחר הכותרת תהיה בתקשורת. חולון בדרך לבית שמש בתמיכה הצעירים.  מר מאיר חלבי: :

 מאיר אתה מפריע לראש העיר.  מר יעקב בבלי:

 תה דואג לי בבלי?א מר מוטי ששון:

 בטח שאני דואג אתה יודע שאני דואג לך.  מר יעקב בבלי:

 טוב את זה נראה בהצבעה  מר מוטי ששון:

 לא חייבים להצביע נגד.  עמותר גם להימנ מר מאיר חלבי:

 בסדר.  מר שחר האס:

 פונה אליך.  שחר אתם מצביעים עם יד על הלב? בלב ואמונה שלמה שחר אני גב' נעה צ'פליצקי:

 לשוחח אני רוצה לעבור להצבעה ברשותך.  יאני סיימת מר שחר האס:

 אני מכבדת.  גב' נעה צ'פליצקי:

תודה. אפשר לעבור להצבעה? כבוד ראש העיר? אנחנו כבר יושבים בשקט.  מר שחר האס:

אני רוצה שנעבור להצבעה. משחקים פוליטיים כרגע זה לא הזמן. צריך היה 

 לפני. עסקאות אפלות וכל מיני. לחשוב על זה 

מה שאתה עשית זה עסקאות אפלות. זה העסקאות. לפגוע בתושבים בילדים  מר מוטי ששון:

מה עשית? מה עשית לכבוד הילדים. לפגוע בתושבים. לפגוע במוסדות 

התרבות שאנחנו מקבלים כסף ממשרד התרבות. אתה אומר לא. נפגע שם 

ור. תתווכח על מה שאתה רוצה איתי אבל ונפגע שם. זו בושה אתה איש ציב

אתה פוגע באנשים. אתה קולט את מה שאתה עשית? מה שאתה אמרת פה. 

 העיקר להתנקם בראש העיר. להתנקם בתושבים. 

 זה לא נכון.  מר שחר האס:

רגע אז בגלל זה נוקמים עכשיו כולנו רצינו. כולנו רוצים פה לטובת הילדים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 כולם רוצים פה לטובת הילדים.  .הסליח

 יש רק אחד בעיר שהוא נקמן. כולם יודעים מי הוא. לא צריך לפרסם אותו.  מר שחר האס:
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 אין פה מישהו שיושב בחדר הזה שהוא לא בעד הילדים. גב' נעה צ'פליצקי:

 טוב. שי קינן, אתם מתייעצים? מר מוטי ששון:

 לא. מר שי קינן:

כרגע לא יכול להעלות להצבעה את השינויים המבוקשים פה אני חייב  אני מר אמנון ארץ קדושה:

לבדוק אותם שהם ישימים וברי ביצוע. אני לא יכול לשים את ידי פה על 

הדבר כי יש מחויבויות יש הסכמים גם מול משרד החינוך התרבות מול 

חוזים כח אדם אני חייב לראות מה המשמעויות של כל דבר. אנחנו נעשה 

 ל כל הדברים האלו ונביא אותם למועצה. בדיקה ע

 אפשר לעשות בוועדת כספים שנוכל לדון בהם בצורה.  מר שי בר:

שי להזכיר לכך שהינו בוועדת כספיים לא העליתם דבר אחד. שום שאלה לא  מר אמנון ארץ קדושה:

הייתה לכם. אנחנו צריכים עכשיו ללכת לעשות עבודה. לבדוק סעיף סעיף 

יש לנו חוזים. מול מי התחייבנו  תו יש לנו התחייבויומה המשמעות של

בכמה. כי יש לנו גם המון התחייבויות מול משרדי ממשלה שאנחנו צריכים 

לראות כמו שאמר ראש העיר. אם יש לי התחייבויות מול משרד התרבות 

להקצות סכום מסוים ואני מחר לא מקצה אותו אני צריך אולי להקצות 

יות מאוד גדולות. אנחנו צריכים לבדוק. ומדובר כספים. יש לזה משמעו

במיליוני שקלים. מעבר לזה שיש גם התחייבויות בחוץ. אז אני לא יכול 

 להעלות להצבעה את השינויים האלו. 

אמנון תוך כמה זמן אתה חושב שיהיו לך את התשובות האלו. אמנון כמה  מר ניסים זאב:

 נצביע. בלי שום קשר אנחנו  זמן יהיו לך תשובות?

שבועות לחודש לעשות את הבדיקות האלו ולבוא עם  3אני מקווה בין  מר אמנון ארץ קדושה:

 תשובות מסודרות למועצה ולבדוק את המשמעויות האלו. 

 טוב אני מציע שנצביע.  מר ניסים זאב:

 על מה תצביע? מר אמנון ארץ קדושה:

 אתה צריך לקבל.  מר מוטי ששון:

אפשר להצביע. עיריית חולון היא עירייה איתנה. על פי פקודות העיריות אי  גב' יונת דיין:

את התקציב מכין הגזבר בהתאם להוראות ראש העירייה וראש העירייה 

 מביא אותו למועצת העיר. 

 היה לכם שבוע זה הוגש לפני שבוע.  מר שחר האס:

האחרים יודעים  26 -אני מבינה שאתה יודע את סוף המשפט שלי. גם כל ה גב' יונת דיין:

את סוף המשפט שלי? לא מתאים לך שחר. באמת שלא. כשמציעים הצעות 

 הלשינוי התקציב במהלך הדיון בתקציב. אומרת הפקודה שגזבר העיריי

ואם ההתיחסות  סצריך להתיחס אליהן. ורק אחרי שגזבר העירייה מתייח
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ן ובר שלו שעם השינויים התקציב נקרא לו החדש או המעודכן הוא מאוז

ביצוע אפשר להצביע עליו אומר כאן הגזבר שהוא לא יכול להגיד את זה ולו 

רק מהסיבה הפשוטה שכל קיצוץ כזה צריך לבדוק אם יש מאחוריו 

התחייבות. אם ההתחייבות היא ברת הפרה מה העלויות שלה ואם יש 

 מאיפה לכסות אותה. הגזבר צריך כמה אמרת שלושה שבועות אמרת? 

 שבועות עד חודש.  3 ץ קדושה:מר אמנון אר

בהתאם הוא יכול לבוא להגיד לכם הכל בר ביצוע, חלק בר ביצוע מה בר  גב' יונת דיין:

ביצוע ומשם יהיה אפשר להצביע. אי אפשר להצביע כרגע. ולומר אמירה כזו 

כוללת שחר שהיה לכם שבוע היה שבוע למה לזה שחבר מועצה אחד הגיש 

היא מייצגת את כולם את חלקם את מי. את  טבלה בלי אמירה ברורה אם

זה שכבר פה רק בשאלות מסביב כמה סעיפים בה השתנו. מה הגזבר היה 

 אמור לבדוק?

יונת נכון מועצת העיר אישרה שתהיה הפעלה של חוג לכל ילד וזה לא נלקח  מר שי בר:

 בחשבון בתקציב שהוגש. 

 יב הפיתוח. אי אפשר להצביע. טוב אני עובר לתקצ מר מוטי ששון:

 לא אנחנו לא עוברים סעיף אנחנו רוצים הצבעה.  מר שחר האס:

שחר אי אפשר להצביע לפי פקודת העיריות. לא שאלה של אם אנחנו רוצים  גב' יונת דיין:

 או לא רוצים שאלה של הוראת חוק. 

 טוב. אתם שיניתם אותו. אתם מבקשים לשנות אותו אז עכשיו התקציב שלי מר מוטי ששון:

 לא רלוונטי. אחרי השינויים נביא אותו להצבעה למועצה. זה החוק. 

בישיבות קודמות לא היית כזה נדיב עם ההצעות. לא אמרת נחכה שלושה  מר שי בר:

 שבועות. דיברנו על המקום והצבענו נכון?

 מוטי כמה זמן אתה צריך שהגזבר יישב על השינויים?  מר יעקב מזרחי:

 יום. שלושים  מר מוטי ששון:

 יש לך עד סוף מרץ הלאה.  מר יעקב מזרחי:

 אני ביקשתי. חודש נו.  מר אמנון ארץ קדושה:

 יעקב. צריך זמן. תשכנע שניים שלושה.  מר מוטי ששון:

 נראה לי שהוא רוצה שתהיה סגן.  מר יעקב מזרחי:

 תוח. סגן לא היום. אוקיי חברים. תקציב הפי 98 -אילו רציתי הוא היה ב מר מוטי ששון:

אם אנחנו רוצים לחזור לתקציב המקורי של מוטי ולהצביע עליו אנחנו  מר אחדות יעקב:

 יכולים יונת?
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 העליתם כל כך הרבה הסתייגויות.  גב' יונת דיין:

 עכשיו התחרטנו אני שואל שאלה אל תעני לי בשאלה. עכשיו אפשר? מר אחדות יעקב:

האלו וחוזרים לתקציב המקורי עליו  תואם מוציאים את כל ההסתייגוי גב' יונת דיין:

 אפשר להצביע אבל זה אומר שמשכתם את כל השינויים שביקשתם. 

 אוקיי ואז אנחנו חוזרים למקורי ואפשר להצביע? מר אחדות יעקב:

כן אבל הוא התקציב היחידי שמובא להצבעה. זה אומר שמשכתם את כל  גב' יונת דיין:

 ההצעות האלו ולא יושבים עליהן בשולחן. 

 אני אמנם פוסטר אבל אני קצת מבין. בסדר.  מר אחדות יעקב:

 אוקי אתם רוצים לחזור לתקציב המקורי? מר מוטי ששון:

 דקות להתייעצות.  5אנחנו רוצים  גב' אלינור מטלון:

 קה בהקלטה()הפס

 טוב אם כולם כאן. אתם יצאתם כדי להתייעץ אתם אמרתם.  מר מוטי ששון:

 התייעצנו.  מר שחר האס:

טוב. לא זה מה ששאלתי. אני כבר הרבה שנים פה ואין דבר שלא נתקלתי.  מר מוטי ששון:

 אם שבתאי הולך עם כהן ישורון? 

 אני קצת זמן פה.  מר אחדות יעקב:

 המועצה התכנסה.  גב' יונת דיין:

 יאללה חברים אפשר להצביע? מר אחדות יעקב:

 התכנסה הישיבה.  גב' יונת דיין:

 הוא יקבל את הזמן לבדוק יחזור אלינו.  מר שחר האס:

זה מה שאני הצעתי מלכתחילה. תבדקו תראו איפה אפשר ללכת לקראתם  מר מוטי ששון:

 בבקשה. 

 מוטי אפשר להמשיך?  מר אחדות יעקב:

 רק רגע. אתה יודע מה אתה רוצה?  וטי ששון:מר מ

 הם דוחים את זה בכל מקרה.  מר יעקב מזרחי:

 אבל אתם אמרתם שאתם רוצים להצביע.  מר מוטי ששון:

 אנחנו התחרטנו.  מר אחדות יעקב:

 אנחנו מבקשים לכבד את חוות הדעת של היועצת המשפטית ולדחות את זה.  מר שחר האס:
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מרתם מקודם שאתם מוכנים לדחות את כל ההסתייגויות ושתהיה אתם א מר מוטי ששון:

 הצבעה. 

 זה אני אמרתי את דעתי. שאלתי אם זה אפשרי.  מר אחדות יעקב:

זה יעקב דיבר. אנחנו מקבלים את חוות דעתה של היועצת המשפטית לדחות  מר שחר האס:

כדי שהגזבר יוכל לבדוק לשלושה שבועות כדי שנתכנס שוב ונדון שוב 

בתקציב המעודכן. נשמח מאוד שהגזבר יכנס אותנו לפגישה בכדי שנוכל 

 להציג את הנתונים ונוכל לסייע בבניית התקציב החדשה. 

 טוב חברים אתם מבקשים לדחות את הישיבה.  מר מוטי ששון:

 נכון.  מר שי בר:

כרגע. אבל אנחנו רוצים להיענות לבקשת הגזבר. אנחנו היינו רוצים להצביע  מר אחדות יעקב:

אנחנו נענים לכבוד הגזבר שהוא עכשיו שנה ראשונה. מוטי אני למדתי ממך 

 כמה דברים במהלך הישיבה. פרט שולי עזוב. 

 ? 23:00מה אני צריך להישאר פה כל הזמן עד  מר ניסים זאב:

 ?סזאביק אתה רוצה להיכנ מר יעקב מזרחי:

 איפה החברים שלי איפה? מר מוטי ששון:

 כולם החברים שלך בעיקר אנשי העבודה. ככה אומרים לפחות.  חי:מר יעקב מזר

טוב חברים. צריך להגדיר את זה. בעקבות הודעתו של הגזבר שהוא צרי  מר מוטי ששון:

לבדוק את כל ההצעות שלכם לשינויים את המשמעות של הפעילות של 

 העירייה וההשלכות לגבי התחייבויות שיש לעירייה הן לגבי מוסדות כאלו

 3ואחרים והן לגבי פריטים ולגבי פרטים נאפשר לו את הזמן. הוא ביקש 

 שבועות עד חודש ואתם מבקשים לתת לו את הזמן הזה אני מבין. 

 שכבר ניתנו הוא אומר התחייבויות שכבר ניתנו על ידי העירייה.  תהתחייבויו מר מאיר חלבי:

 נכון. הוא בודק את הכל. מר מוטי ששון:

 ובלי לפגוע בתושבים.  צקי:גב' נעה צ'פלי

 לא בתושבים ולא בילדים ולא. אוקיי אז אנחנו מי בעד? מר מוטי ששון:

 שבועות.  3רגע מוטי שאלה. במידה והגזבר העירייה יבצע לפני חודש או  גב' אלינור מטלון:

 ברגע שהוא יסיים לפני מר מוטי ששון:

 ברגע שנסיים לפני נודיע.  מר אמנון ארץ קדושה:

חבר'ה יש לנו הרבה ישיבות. שבוע הבא ישיבה ועוד שבועיים ישיבה. בבקשה  מוטי ששון:מר 

 נעבור לפיתוח. 

 רגע שאלה מוטי ליועצת המשפטית ברשותך. יש לי פה שאלה מהקהל.  גב' אלינור מטלון:
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 אין פה קהל.  מר מוטי ששון:

 היא צוחקת.  גב' יונת דיין:

נו מאשרים את התקציב אחרי שאמנון עבר האם העירייה האם במידה ואנח גב' אלינור מטלון:

 ומוטי מחויבים לעשות את התקציב להשתמש בתקציב? 

 לא הבנתי.  גב' יונת דיין:

 לא הבנתי את השאלה.  מר מוטי ששון:

 אני יכול להסביר.  מר אחדות יעקב:

 לא ביקשתי ממך להסביר.  מר מוטי ששון:

 . תקציב השינויים גב' אלינור מטלון:

הכל יעבור לישיבת המועצה כל מה שאתם מבקשים יקבל, נשמע ויביע את  מר מוטי ששון:

 דעתו. 

 היא לא ענתה. גב' אלינור מטלון:

 אני לא הצלחתי להבין מה השאלה? גב' יונת דיין:

עושה והכל. אחרי שאנחנו מאשרים את התקציב אחרי השינויים שאמנון  גב' שני מסילתי:

 האם העירייה תיתן את זה לביצוע. 

 האם ראש העיר ייקח על עצמו לאשר את הדברים? מר ניסים זאב:

 אנחנו מאשרים.  גב' נעה צ'פליצקי:

 חבר'ה השאלה ברורה.  מר מוטי ששון:

 הם רוצים לדעת מתי הכסף יזרום לכיסם.  מר ניסים זאב:

 יב הפיתוח בבקשה. אוקיי חברים אני עובר לתקצ מר מוטי ששון:

אל תחצה את הקווים. אף אחד לא לוקח פה כסף לכיס שלו ואתה לא תאשים  מר שחר האס:

לכאורה לקיחת שוחד על זה שאנחנו רוצים לקדם אינטרסים של -אף אחד ב

 אנשים. 

 זה לא מה שהוא אמר.  מר מוטי ששון:

תאשים פה אף אחד  לוקחים לכיסם? יכול להשתמע רק בדרך אחת ואתה לא מר שחר האס:

 בשוחד. 

 שחר, הוא לא אמר שוחד.  מר מוטי ששון:

 תחזור בך מהדברים האלו. יש גבולות שלא עוברים מאיר.  מר שחר האס:

 . 22:00חברים אני עובר לתקציב הפיתוח אמנון בבקשה. אוקי כבר עוד מעט  מר מוטי ששון:
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 יאללה מוטי תעשה הצבעה נו.  מר יעקב מזרחי:

 לא מצביעים על זה.  יעקב: מר אחדות

 אתה בעד הפיתוח? מר מוטי ששון:

 מה? מר יעקב מזרחי:

 אתה בעד הפיתוח? בבקשה  מר מוטי ששון:

טוב. אנחנו קיבלנו גם בקשות לשינוי בתקציב הפיתוח מראובן. אתה מוכן  מר אמנון ארץ קדושה:

 לקרוא אותם?

 אני שם אותך ליושב ראש הסיעה אני מבטיח לך. די צריך דם חדש בעיר.  מר אחדות יעקב:

 אני מבין שהוא מייצג את הבקשות לשינויים עבור כל הסיעות שדיברו קודם.  מר אמנון ארץ קדושה:

עברה פה החלטת מועצת העיר, בהצעתו של יעקב מזרחי לעניין חניה אזורית  מר ראובן קייקוב:

מיליון  3ל התאמה של המערך הזה באופן חד פעמי להערכתו מדובר פה על כ

 ש"ח. 

 הוא לא נמצא פה.  מר גזית אילן:

 יעקב הבקשה שלך.  מר אמנון ארץ קדושה:

אמרנו שהתקבלה פה החלטת מועצת העיר העלה אותה יעקב מזרחי לעניין  מר ראובן קייקוב:

חניה אזורית. עלות הפרויקט הזה להערכתו של מר יעקב מזרחי הוא 

מיליון ש"ח. בסדר? זו אחת  3 -להתאים את כל האזורים ואת כל החניות כ

 הבקשות. 

יעקב אני רוצה כמה מילים על זה. הלכתי וראיתי את החוק שהתקבל בוועדת  מר אמנון ארץ קדושה:

הכלכלה. אחת מההחלטות בנושא של החניה האזורית. אחת מההחלטות 

חניה האזורית. עכשיו אם שם שהשרה צריכה להתקין תקנות בנושא של ה

אנחנו נעשה את הפעולה עכשיו והשרה תתקין תקנות שהן שונות אנחנו 

נצטרך לעשות מה שנקרא לעשות את הכל מההתחלה וזה מה שנקרא זריקת 

 כסף לפח. 

 לא. אני אגיד לך מה הטעות שלך.  מר יעקב מזרחי:

לשקול את זה מחדש כרגע לעכשיו. יתרה זה מה שאני אומר, ולכן אני מבקש  מר אמנון ארץ קדושה:

מזאת אם זה עובר צריך גם לתקצב בתקציב השוטף כח אדם שיטפל 

בהנפקה, בקבלת רכבים, בהחלפת רכבים תושבים שמתחלפים יש לזה 

 השפעה גם בתקציב השוטף. 

אני יודע שזה משהו אחר. השרה לא מתערבת בנושא הזה. החוק שעבר אמר  מר יעקב מזרחי:

זה. שאם אתה הופך את העיר לכחול לבן רק מי שיעמוד בחניה משהו כ
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אזורית יהיה רשאי לעמוד ללא פנגו בשאר חלקי העיר הוא צריך לשלם פנגו. 

 אנחנו לא עושים כחול לבן בעיר. אנחנו עקפנו את הכחול לבן. 

 אתה צודק. מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון ש"ח זה סוג של  3 -ה. עכשיו הנעשה חניה אזורית באזורי מצוק מר אמנון ארץ קדושה:

הערכה לא מקצועית אני מודה. לא מקצועית אני מודה. אולי זה מיליון אולי 

 זה חצי מיליון אני לא יודע. ארז מבין בזה יותר טוב ממני. 

אנחנו נעשה בדיקה. אני אומר דבר נוסף. אני קראתי את הפרוטוקולים של  מר אמנון ארץ קדושה:

מעבר למה שאתה אומר אתה צודק. אבל בנוסף גם כתוב שם.  ועדת הכלכלה.

הם רוצים  שרת התחבורה תתקין תקנות לגבי החניה האזורית. למה?

חניות  Xתושבים יהיו  Xלהוציא נוסחה מסוימת שבאים ואומרים יש 

באיזור. לכן עכשיו אם אנחנו נחלק לאזורים ספציפיים כאלו ומחר ישנו את 

ש"ח מדובר  30,000 -עשות מחדש. עכשיו מדובר לא בזה, נצטרך את כל זה ל

מיליון זה עדיין לדעתי הרבה כסף בשביל לעשות את הפרויקט  3במיליון 

כרגע שאנחנו עוד לא יודעים מה זה יהיה ואחרי זה לפרק ולבנות מחדש יעלה 

 כפול. אני מבקש שתשקול את זה שוב. 

י דיברתי עם כמה חברים מוועדת הכלכלה, אני הבנתי אחרי ועדת הכלכלה, כ מר יעקב מזרחי:

אבל בוא נעשה דבר כזה. בוא נדחה את זה כרגע. אני אבדוק את זה. כבר 

השבוע אני אקבל תשובות אם מה שאמרת זה באמת אלו הדברים. הבנתי 

אחרת לגמרי את הדברים מחברי כנסת שהם חברי ועדת הכלכלה. מה 

ם. מכל מלמדיי השכלתי. בואו שאמרת לי זה חדש לי אבל אני אומר שוב פע

 נדחה את זה בינתיים, לא נצביע על זה בינתיים. 

 אולי אפשר כן להצביע ולשים בצד.  מר ראובן קייקוב:

 לא אל תצביע לא שווה בשביל מה? לעשות דבר שיגרום נזק בשביל מה?  מר יעקב מזרחי:

 אתה מושך את הסעיף הזה? הלאה תמשיכו.  מר מוטי ששון:

 רגע אבל אמרתם שאתם דוחים את התקציב מה אתם עושים? מזרחי: מר יעקב

 זה תקציב הפיתוח, זו הצבעה נפרדת.  מר אמנון ארץ קדושה:

 נו תזדרז נו.  מר מוטי ששון:

מיליון  2 -עוד בקשה נוספת. שיפוץ בית ספר בנות מנחם בקדושי קהיר ב מר ראובן קייקוב:

 ש"ח. 

ת ספר שדיברנו עליו בתחילת הדיון. רגע אנחנו מורידים את זה אותו בי מר אמנון ארץ קדושה:

 הסעיף הזה?

 מה? מר ראובן קייקוב:
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דנו בזה בהתחלה. משכתם את זה. השאלה אם גם פה אתם מושכים או  מר אמנון ארץ קדושה:

 משאירים?

 איזה היגיון? מר מוטי ששון:

 משאירים. נשים את זה בצד בינתיים.  מר ראובן קייקוב:

 למשוך או לשים בצד? יר חלבי:מר מא

חבר'ה צריך להבין. כל התוספות פה כנגד הלוואות. זאת אומרת שאני צריך  מר אמנון ארץ קדושה:

 מחר ללכת לקחת הלוואה אם זה מאושר בתקציב. 

רגע אחד אפשר לדחות פרויקטים אחרים למשל יש פה פרויקט שנקרא תכנון  מר ראובן קייקוב:

 ש. ובניה בית עירייה חד

 אז קודם כל אתם ביקשתם לבטל את זה.  מר אמנון ארץ קדושה:

לא ביקשנו לבטל סימנו אותו אולי אותו נחליף כנגד הלוואות ואת שיפוץ בית  מר ראובן קייקוב:

 הספר נעשה אותו כנגד מקורות אחרים. 

מדובר פה אז ככה הכותרת של הסעיף הזה היא לא הכי נכונה ואני אסביר.  מר אמנון ארץ קדושה:

על פרויקט כיכר העיר שאמור להניב לעירייה גם כסף בארנונה. מדובר על כל 

פרויקט כיכר העיר שזה חלק מהפיתוח שדיברנו עליו בישיבות המועצות 

שבניין העירייה הוא חלק ממנו. עוד הפעם לפי התכנון, הולכים גם מגורים 

ור להניב מיליונים גם עוד בניין מסחר גם כיכר, כן, אפשר. זה פרויקט שאמ

גם בארנונה וגם בדברים אחרים. עם חניון תת קרקעי. זאת אומרת זה לא 

 פרויקט רק בניין העירייה. כיכר העיר זה פרויקט שאמור להניב כסף עתידי. 

 מה העלות של הפרויקט הזה? מר ניסים זאב:

גם חלק מהייעוץ אנחנו עכשיו בודקים את הנושא הזה אנחנו בגלל זה  מר אמנון ארץ קדושה:

הכלכלי זה לקחת חברת יעוץ כלכלי מסודרת. שתבוא ותבדוק מה התמהיל 

האופטימלי לעשות שם, בין מגורים למסחר לתעסוקה. ואז נבוא ונראה מה 

 מיליארד ש"ח.  1.5צריך. אם אתה שואל אותי בגדול זה פרויקט מעל 

גם היה דו"ח של מבקר העירייה ומבקר המדינה ולא  אני יודע. בזמנו הרי מר ניסים זאב:

יודע מה. קיצר הגענו אני זוכר בוועדת ביקורת גם דנו בזה. שבזמנו 

המנכ"לית התקשרה פה עם איזושהי חברה ללא מכרז. אני לא רוצה עכשיו 

 להתחיל זה אבל אני רק אומר שהיה מכרז שהיה אמור להראות לנו. 

 שאתה אומר עכשיו.  חמור מאוד מה מר מוטי ששון:

 למה? כל מה שאני אומר מופיע. אני לא ממציא דברים זה כתוב.  מר ניסים זאב:

 תרשה לי ללמד אותך.  מר מוטי ששון:

 אל תלמד אותי. תקשיב אנחנו בזמנו מר ניסים זאב:
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 אני רוצה להסביר להם איך זה עובד. יש ועדה.  מר מוטי ששון:

ית בוועדת ביקורת? אתה היית ראש ועדת ביקורת אתה סיטון אתה לא הי מר ניסים זאב:

 זוכר את זה? עם הזה של בלי מכרז כבר השקענו שם כסף כמה מיליונים. 

 אבל זה לא בתקופה שלי.  מר עזרא סיטון:

 אבל מה זה רלוונטי. אנחנו עכשיו רוצים להקים את הפרויקט.  מר אמנון ארץ קדושה:

כר שם מוטי אני זוכר טוב. הוא אמר ברגע שכבר נרצה הסכמנו שם ואני זו מר ניסים זאב:

 להמשיך את הפרויקט אנחנו כבר נתנו. נכון או לא?

שנה. יש שם תחנת מטרו יש אחוזי בניה  20אבל העולם השתנה מלפני  מר אמנון ארץ קדושה:

הרבה יותר גדול. הוא  game changerאחרים. יש סיפור אחר היום שהוא 

 כלית ולא לעשות אותו זה הפסד. היום פרויקט כדאי כל

 אני לא נגד זה.  מר ניסים זאב:

 נו אז יפה. אז חבל על הזמן.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אני בעד.  מר ניסים זאב:

אבל זה לא רלוונטי היא לא פה היום. אני מוביל את הפרויקט הזה מבחינה  מר אמנון ארץ קדושה:

הכלכלית את התמהיל וגמרנו  כלכלית היום. לבדוק את הנושא של ההתכנות

 זה כל מה שמבקשים. 

בתור חבר מועצה שאכפת לו אני אומר לך שאנחנו נתנו מיליונים לאיזו חברת  מר ניסים זאב:

תכנון שתכננה. וזה ירד מעל סדר היום ביום אחד בהיר. כי זה נעשה ללא 

 מכרז. כל מה שאני אומר...

 היום? נחכה. אבל זו לא אותה חברה, זה לא רלוונטי.  אז רגע לא נעשה כלום מר אמנון ארץ קדושה:

 אפשר להביא חברה אחרת? מר ניסים זאב:

 )מדברים יחד( 

רגע. תקשיבו. יש פה נהלי עבודה שעובדים לפי חוק. יש ועדת למסירת  מר מוטי ששון:

עבודות. ועדה למסירת עבודות זה ברשות המנכ"ל. יושבת שם מהנדסת 

סגן הגזבר. הם הוועדה שמאשרת לפי המלצות של העיר, יועצת משפטית ו

אנשי המקצוע במקרה הזה של מהנדסת העיר. מהנדסת העיר עם הצוות 

שלה המליץ קודם כל עשו תחרות. ובתחרות זכתה אדריכלית שיש לה 

שלוחות פה וגם גרה בווינה, היא זכתה במכרז שזה היה מכרז פתוח אוקיי? 

של מהנדסת העיר וצוות האדריכלים  עכשיו באה הוועדה. בעקבות ההמלצה

 שלה המליצה לקחת חברה שתתחיל להיות מפקחת נכון? 

 לתכלל פרויקטים.  גב' יונת דיין:
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מיליון ש"ח.  100 -מתכללת את הפרויקט הזה כי זה פרויקט של למעלה מ מר מוטי ששון:

היא תתכלל. לקחו אותו והייתה כאן אי הבנה מצד מהנדסת העיר. ולא 

ת. המנכ"לית עם הצוות שלה והוועדה למסירת עבודות קיבלה את המנכ"לי

ההמלצה של מהנדסת העיר ואדריכל העיר היא קיבלה את ההמלצה זה אנשי 

מקצוע. עכשיו תן לי. זו המציאות. זה מה שהיה. זה שאמרו למה אפשרתם 

את הפרויקטים עם שלמה ומוישה אז אמרו לה זה היה חלק מהמכרז. 

זה חלק מהמכרז או לא חלק מהמכרז. זה כל הסיפור אבל הוויכוח היה אם 

 הוועדה קיבלה. אני אומר שלא יטילו דופי באנשים. 

 אני אומר דבר אחד מוטי. אנחנו שילמנו שם מיליונים. זה הולך לאיבוד?  מר ניסים זאב:

חבר'ה העובדות הן כאלו. מה שקרה שברגע שנכנסה הרכבת הקלה והמטרו  מר מוטי ששון:

ר שם, הוא נותן לך יותר זכויות. ולכן העניין איך מממנים את זה, זה שעוב

כבר אופרה אחרת מאיפה מממנים את זה. אבל יש שם תכניות של הבסיס 

 לפיתוח בעתיד.

 ...  מר ניסים זאב:

 כן, בגלל המטרו.  מר מוטי ששון:

 מיליונים?למה לא לנצל את החברה הזו שכבר קיבלה תשלום של  מר ניסים זאב:

חבר'ה אנחנו מדברים על פרויקט אחר בקנה מידה אחר. מדובר פה על  מר אמנון ארץ קדושה:

 פרויקט אדיר.

טוב תאמין לי שאני יודע בדיוק שזה פרויקט אדיר וחבל. אבל מה לעשות מי  מר ניסים זאב:

 שעיכב את זה, זה הם. מה הם עיכבו את זה. 

 ימים אז בואו נתקדם. מר ראובן קייקוב.אם אנחנו מסכ מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון שקל לשיפוץ בית ספר בקדושי קהיר. אמרנו את זה כן. תוספת של  2 מר ראובן קייקוב:

מיליון ש"ח לשיפוץ מסעדות במוסדות מוכרים שאינם רשמיים. כביכול  1.5

 ש"ח.  500,000 -יש שם כרגע זה מתוקצב ב

תחזוקה תעבור לתקציב השוטף. הסעיף הזה יימחק כי על פי אז זה אמרנו ש מר אמנון ארץ קדושה:

חוק אסור לנו לעשות שיפוצים ושדרוגים בבתי ספר שלא מוכשר. זה החוק 

 של ישראל. אחזקה תהיה בשוטף. 

 מיליון ש"ח.  2 -אבל עד עכשיו אנחנו במצב הזה. בשנה הקודמת זה תוקצב ב מר ראובן קייקוב:

 זה צריך להיות בשוטף ולא פה. זו אחזקה בלבד. טעות.  מר אמנון ארץ קדושה:

 יש סעיף שיפוצים בבתי ספר רגילים.  מר ראובן קייקוב:

אני אסביר. בנושא המוכשר החוק אומר אחזקה שוטפת אנחנו צריכים  מר אמנון ארץ קדושה:

לעשות. ודיברנו על השוויון כל מה שדיברנו קודם. שיפוצים ושדרוגים אסור 
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ר על פי חוק. כי זה בתי ספר שאמורים להיות מתוחזקים לי לעשות במוכש

על ידי הרשת. זאת אומרת שאם אני עושה שיפוץ. אם אני בונה כיתה 

בממלכתי דתי אני לא יכול לבנות כיתה במוכשר. זה לא, אני לא יכול להיות 

פה בשוויון מלא. כי המוכשר על פי חוק אסור לי לעשות שדרוגים ושיפוצים. 

ת בלבד. זה החוק במדינת ישראל. אני לא יכול לעשות משהו אחזקה שוטפ

 אחר גם אם המועצה החליטה כך. 

 אני יכול לשמוע את דעתה של היועצת המשפטית? מר ראובן קייקוב:

 בבקשה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 האם אפשר לשפץ ולתחזק גם מבנים מר ראובן קייקוב:

  לתחזק אפשרי לשפץ לא. מר אמנון ארץ קדושה:

 לשפץ. לא להוסיף עוד כיתות אבל את הגג למשל לאטום כמו שצריך.  מר ראובן קייקוב:

 היא תענה לך.  מר מוטי ששון:

 מה שתחזוקה ייעשה. מה ששיפוץ לא ייעשה.  מר אמנון ארץ קדושה:

רגע, בהדמיה, זה לא אחד לאחד. אבל תחשוב רגע על שוכר ומשכיר אוקיי?  גב' יונת דיין:

הנכס מי שצריך לדאוג לשיפוצים קבועים של הרכוש הקבוע זו הבעלים של 

 אותה עמותה שמפעילה את בית הספר המוכר שאינו רשמי. העירייה. 

 למה אבל למה האפליה הזו.  מר אחדות יעקב:

 זה החוק.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אז החוק מפלה.  מר אחדות יעקב:

שממלכתי עדיף. זו קביעה חוקית חד לא. החוק לא מפלה. החוק קובע  גב' יונת דיין:

החוק מכיר במוכר שאינו רשמי במגבלות. המגבלות  משמעית. אוקיי?

אומרות שוטף כן. לא מורות. לא ציוד בית הספר. לא גירים לא מכונות צילום 

 לא כאלו. שוטף כן. שיפוץ ברכוש קבוע לא. 

 בסמכות העירייה ומועצת העיר.  מר ראובן קייקוב:

 תחזוקה כן.  הלא. שיפוץ זה לא בסמכות העיריי רץ קדושה:מר אמנון א

אחדות גם אתה יודע שיש הבדל בין לתקן את הכנפונים של המזגן שנשברו  גב' יונת דיין:

 לבין לקנות מזגן חדש. 

 אף אחד לא ביקש ממך מזגן חדש. מה זה שיפוץ? תסבירי לי.  מר אחדות יעקב:

 נזילה בגג זה לא תחזוקה.  גב' יונת דיין:

 אז מה זה שיפוץ? מר אחדות יעקב:

 זה זה, זה נזילת הגג.  גב' יונת דיין:
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 אז זה אמרת שלא. ושיפוץ אמרת שלא.  מר אחדות יעקב:

 לא שיפוץ זה תחזוקה. נזילה מהגג זה לא תחזוקה? מר יעקב מזרחי:

? לא זה רכוש קבוע זו אחריות לא. תגיד לי להחליף צינור ביוב זה תחזוקה גב' יונת דיין:

 של בעל הנכס. 

רגע יונת, ההגדרה בחוק כרגע היא שתחזוקה כן שיפוץ לא. אנחנו נברר את  מר אמנון ארץ קדושה:

 הדקויות הקטנות. התחזוקה היא בתקציב. 

אנחנו לא רוצים להוציא כסף שאנחנו לא ... אנחנו לא עבריינים, אנחנו  מר אחדות יעקב:

י חוק ימצאו את הסעיף המתאים כדי לתחזק את המקום ולא רוצים שעל פ

 לשפץ את המקום. 

מה לעשות ואמר היועץ המשפטי לממשלה ואמר בית המשפט העליון ואמר  גב' יונת דיין:

מבקר המדינה שזה קו הגבול. שנשלם חשמל לשלם מים לשלם ניקיון כן. 

 לתקן את המבנה לא. 

 אנחנו רוצים לתחזק את המבנה.  לתקן את המבנה לא. מר אחדות יעקב:

 אין לתחזק את המבנה.  גב' יונת דיין:

 זה לא קשור לתב"רים. מר זוהר נוימרק:

 אנחנו מדברים על שוטף. לא תחזוקה שוטף. גב' יונת דיין:

 שוטף. מר אחדות יעקב:

 שוטף זה לא לתקן נזילה בגג. שוטף זה לא להחליף צינור ביוב.  גב' יונת דיין:

 לקנות מזגן חדש זה משהו אחד, ולתקן את הנזק שנוצר זה משהו אחר. ת יעקב:מר אחדו

 תוציא את זה מהתב"רים, זה לא תב"ר. מר זוהר נוימרק:

סעיף שיפוץ חדר כושר במרכז ספורט קליין. בבקשה. עוד דבר, שיקום גן  מר ראובן קייקוב:

תי. אני גר מיליון ש"ח. הגן הזה לא יודע זה סכום ששמע 2הזית בעלות של 

 רחוק מזה. 

 אתה גר ליד זה בשכונה.  מר מוטי ששון:

 אני גר בשכונת תל גיבורים נכון. אל תגעו בכל תל גיבורים.  מר ראובן קייקוב:

 אתה לקחת גן אחד אני אומר לך אני פוחד שזה בניגוד עניינים.  מר מוטי ששון:

 אני לא חושב שאני בניגוד עניינים.  מר ראובן קייקוב:

 אוקיי נדבר על זה. אני אמרתי לך.  ר מוטי ששון:מ

 אני לא בניגוד עניינים.  מר ראובן קייקוב:

 אני אמרתי לך.  מר מוטי ששון:
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 אני לא בניגוד עניינים. אני אומר לך שלא.  מר ראובן קייקוב:

 אוקיי תמשיך הלאה.  מר מוטי ששון:

 מעבר למה שיש פה? מר אמנון ארץ קדושה:

 אפשר קצת שקט שנשמע? צ'פליצקי:גב' נעה 

 רגע סיכמנו אמרתם שזה כל השינויים.  מר אמנון ארץ קדושה:

 רגע נכון אבל היה את הדיון לגבי שבט עתיד שהיא תרצה בטח להגיד.  מר שי בר:

 נכון הגעתי.  גב' אלינור מטלון:

 אני אמרתי שאנחנו נתקצב את זה נקודה.  מר מוטי ששון:

מיליון לשבט עתיד. קודם כל התב"ר  4היה תב"ר בשנה האחרונה. היה תב"ר  גב' אלינור מטלון:

לא בוצע. ובנוסף לכך בישיבה שהייתה לכם לפני מספר חודשים נאמר שם 

שצריך על מנת שגם יהיה שם שבט עתיד ומעליו את כנפיים של קרמבו צריך 

 מיליון נכון? 8תקציב של 

 אז מה השאלה? מר אמנון ארץ קדושה:

 אז איפה התב"ר הזה? לא היה תב"ר? אלינור מטלון:גב' 

 ברגע שיהיה תכנון יהיה גם תקציב.  מר מוטי ששון:

יש כרגע בתב"ר מיליון ש"ח. כמו שראש העירייה אמר שברגע שיהיה תכנון  מר רחמים בינוני:

 נדע מה העלויות ונדע איך לתקצב את זה. 

 .4רה אישרנו איך מיליון אנחנו בשנה שעב גב' אלינור מטלון:

נכון אבל העירייה לא שמה כסף כדי שישכב. אסור על פי החוק. שמנו שם  מר רחמים בינוני:

 מיליון ש"ח לטובת התכנון. יסתיים התכנון העירייה תתקצב את זה. 

תקשיבו. אנחנו תראו, אנחנו אני רוצה שתבינו. מבנה הציבור אנחנו במצוקה  מר אמנון ארץ קדושה:

זה חשבנו שהכי נכון מבחינת העיר לשים את כנפיים של קרמבו ולכן בעניין ה

 מעל הצופים. 

 הצעה מעולה.  גב' אלינור מטלון:

לכן נדנדתי בעניין הזה כדי לחסוך מקום גם, אבל לכן אנחנו צריכים תכנון  מר אמנון ארץ קדושה:

מחדש לעשות ולראות את העלויות. ברגע שנדע מה העלויות אנחנו יודעים 

 לויות מביאים את זה למועצה. מה הע

 רגע המיליון ש"ח.  מר שי בר:

תאמיני לי שגם אנחנו רוצים לעשות את זה. אבל אנחנו רוצים לעשות את זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 נכון. 
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 כמה כסף היה בשימוש מהתב"ר הזה בשנה האחרונה? מר שי בר:

אני אומר כשרוצים לתכנן אתה לא אני לא יכול להגיד לך עכשיו אבל שוב  מר רחמים בינוני:

 נותן לו כשהוא מסיים אני משלם לו לפי המיליון ש"ח ואז אני רואה. 

 לא אבל רק שנוודא שלא יש תכנון ובכלל לא משתמשים בזה.  מר שי בר:

 אמר לך ראש העיר שברגע שמסתיים התכנון הוא מתקתק את זה.  מר רחמים בינוני:

 ו יש אינטרס לעשות את זה. חבר'ה לנ מר אמנון ארץ קדושה:

דיונים על שבט עתיד. בניסיון להביא  3-4אני הייתי אצל ראש העיר באיזה  מר רחמים בינוני:

 כספים גם ממקורות אחרות. 

 נכון אני יודעת. אני מכירה את זה גם אחורה.  גב' אלינור מטלון:

 להביא ולא הצליחו.  גם חברים ניסו להבין. מכל מיני מקומות ניסו מר רחמים בינוני:

וגם ההנהגה הארצית של הצופים היו ביחד איתי ולא הביאו כלום טוב  מר מוטי ששון:

 הלאה. הלאה ראובן.

 מה זה בסוף? גב' אלינור מטלון:

 אני אמרתי לך ברגע שיהיה תכנון.  מר מוטי ששון:

 ברגע שיגמרו לתכנן יתקצבו. מה לא ברור? מר רחמים בינוני:

 זה מאוד ברור. אז זה מה שאני מנסה להבין. איפה התב"ר פה? טלון:גב' אלינור מ

 התב"ר יצא בשנה הקודמת את לא צריכה.  מר אמנון ארץ קדושה:

רגע סליחה. יש לנו קובץ תב"רים שמאושרים. כמו בית ספר נבון. זה נמצא  מר רחמים בינוני:

 כבר זה המאושר. פה אנחנו מביאים רק תב"רים חדשים. 

 8מיליון. כי בישיבה שהייתה לפני אתם אמרתם  4 -נכון לכן שאלתי איפה ה גב' אלינור מטלון:

 מיליון. 

סליחה אני אתן לך דוגמה. בית ספר. את תראי קודם כל תב"ר תכנון בית  מר רחמים בינוני:

הספר שמים מיליון שניים שלושה. כשקיבלנו את התכנון המלא אנחנו 

יליון אנחנו מביאים למועצה את התקציב. ככה זה מ 5הוא  ןאומרים האומד

 עובד. 

 מעולה.  גב' אלינור מטלון:

 עכשיו הייתה בקשה פה שראובן לא העביר. יש פה בקשה להוריד.  מר אמנון ארץ קדושה:

 לא להוריד. לא ביקשנו להוריד שום דבר. חשבנו לשנות.  מר ראובן קייקוב:

 קשת שיפוץ חדר כושר במרכז קליין?יש עוד דבר שבי מר אמנון ארץ קדושה:

 אמרתי  מר ראובן קייקוב:
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 אוקיי סליחה לא שמעתי.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אני מקווה שזה לא ניגוד עניינים.  מר ראובן קייקוב:

ש"ח. איך  300,000שיפוץ ושדרוג מבני תנועות הנוער  45110יש תב"ר  גב' אלינור מטלון:

 בני תנועות נוער בעיר?ש"ח לשיפוץ לשדרוג מ 300,000

 זה מה שתקצבנו לפעילות הזו.  מר אמנון ארץ קדושה:

 על פי מה? איזה תנועות נוער כן מקבלות שיפוץ? גב' אלינור מטלון:

סליחה שאני קוטע את אמנון. מנהל מקצועי בא עם הדרישות שלו. הוא  מר רחמים בינוני:

ל שיפוץ ככה זה עובד. ש"ח לעשות עבודה ש 300,000ביקש מאיתנו בשנה הזו 

אנחנו לא מחליטים לבד מה הסכום. באים המנהלים המקצועיים. אומרים 

 זה מה שהם צריכים. 

 תנועות או תנועת נוער? גב' אלינור מטלון:

 תנועת נוער.  מר אמנון ארץ קדושה:

זה סעיף חדש בכלל לא היה את זה שנה שעברה. אז בא קובי ואמר תקשיבו,  מר ארז ניסים:

 ם ... ולכן זה סעיף חדש רק לתנועות הנוער. את

אתם צריכים לדעת שאנחנו מתנהלים גם בצמצום תקציבי. הבקשות לתב"ר  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליון ש"ח  300מיליון. הרי ברור שעכשיו אני לא הולך לקחת  500היו 

הלוואות. אז אנחנו מנסים לבדוק סדר עדיפויות לראות את הדברים האלו 

. זה מה שהגשנו. עכשיו יש פה בקשות נוספות בסך הכל 250זה צמצמנו  בגלל

 רחמים נכון? 5. נכון? או 4.5וירדנו  259בעצם. רגע אז אם שניה. לא זה 

 אולי ראובן שלא נטעה בוא נגיד מה הסופי.  מר רחמים בינוני:

 לא. הוא אומר שהוא לא מוריד כלום.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מה קורה עם שיפוץ בית הספר? בינוני:מר רחמים 

חשוב מאוד לעשות את שיפוץ בית הספר הזה. למה? כי ברגע שהוא יימסר  מר ראובן קייקוב:

 חס וחלילה לזה אז זהו כבר אי אפשר לגעת שם. 

 2מיליון. אם אני אשים פה  8כל שיפוצי הקיץ שלנו בכל מוסדות החינוך זה  מר רחמים בינוני:

זה יהיה רק חצי מיליון מה שיקרה הכסף הזה ישכב פה סתם מיליון ובסוף 

 אז חבל. יש לנו פה תב"ר שיפוצי קיץ, ששם הוא משפץ את כל בתי הספר. 

 למה לחכות לקיץ? אפשר לשפץ ... דובר:

 חברים.  מר מוטי ששון:

 בחופשים משפצים.  מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון זה נראה לי כסף, 2ראה לדעתי ... חבל כי אם אני אקח הלוואה. ת מר רחמים בינוני:
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 אבל אי אפשר יהיה לשפץ שם אחרי כן.  מר ראובן קייקוב:

 . 8-ל 5-דרך אגב, הגדלנו השנה מ מר אמנון ארץ קדושה:

לא השיפוץ, אם אתם מאשרים את התב"רים, הכסף מחר יעבור לשיפוצי  מר רחמים בינוני:

מיליון, לקחת  2חבל לשים קיץ. תוכל ממחר לשפץ את זה, אין בעיה. 

 מיליון, ובסוף לא יהיה לזה שימוש, זה חבל. 2הלוואות 

 טוב יש עוד משהו?  מר מוטי ששון:

 אנחנו לא מורידים פרויקטים אחרים.  מר ראובן קייקוב:

 2022טוב חברים, אם אין הערות, אז מי בעד אישור תקציב הפיתוח לשנת  מר מוטי ששון:

 2022לפברואר  13-העירייה מר ארץ קדושה אמנון מהעל פי מכתבו של גזבר 

 בתוספת?

 של שיקום הגן שהוא ביקש.  מר אמנון ארץ קדושה:

 איזה גן? מר ראובן קייקוב:

 גן הזית. ושיפוץ בית הספר לבנות. אתה נשאר עם זה או שמורידים את זה? מר אמנון ארץ קדושה:

 כן נשאר עם זה.  מר ראובן קייקוב:

 ש"ח.  250,000והשיפוץ של חדר כושר קליין בסך של  קדושה: מר אמנון ארץ

 נו ומה עוד יש פה? מר אחדות יעקב:

 מי בעד? מר מוטי ששון:

 רגע מה הורדת שניה? מר אחדות יעקב:

הורדנו רק את הנושא של השיפוצים שדיברנו שאי אפשר לעשות את זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 מיליון ש"ח של החניה האזורית.  3-הבמוכשר זה עובר לשוטף והורדנו את 

 אוקיי חברים מי בעד?  מר מוטי ששון:

 אלו ההצעות שלכם שביקשתם אישרנו את זה. אישרנו את מה שביקשתם.  מר אמנון ארץ קדושה:

 בעד. מי נגד?  13 מר מוטי ששון:

 אנחנו רוצים לאשר את זה ביחד עם התקציב הרגיל.  מר ראובן קייקוב:

 חבר'ה לי חשוב אני רוצה שתבינו.  קדושה: מר אמנון ארץ

 אנחנו רוצים לקשור את זה, מר ראובן קייקוב:

 זה לא קשור אחד לשני. מר אמנון ארץ קדושה:

 מה אתה רוצה.  מר זוהר נוימרק:
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אני לא מבינה, אתם מבקשים דברים, מאשרים לכם כל מה שביקשתם. אני  גב' נעה צ'פליצקי:

 .עוד אמרתי מה זה גן הזית

אתם עושים פוליטיקה זולה. אתם ביקשתם קיבלת את כל מה שביקשת. זה  מר אמנון ארץ קדושה:

 פשוט. 

 חברים, מי בעד.  מר מוטי ששון:

 אני רוצה עוד מילה אחת. חבר'ה אני רוצה עוד מילה אחת.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו רוצים לבדוק את החוק.  מר אחדות יעקב:

 הם קיבלו הכל. אבל  מר יעקב מזרחי:

 לא קיבלנו הכל. לא קיבלנו הכל.  מר אחדות יעקב:

 מה לא קיבלת? מר אמנון ארץ קדושה:

 יעקב הם קיבלו את הכל.  מר יעקב מזרחי:

 )מדברים יחד( 

 אני רוצה עוד מילה אחת.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אנחנו רוצים לבדוק את החוק.  מר אחדות יעקב:

 תבדוק.  מר מוטי ששון:

אני חשוב לי להבין ואני אמרתי את זה גם בפעם הקודמת. המשמעות של  מר אמנון ארץ קדושה:

התב"רים זה הפסקת כל הפעילות בעיר להבדיל מתקציב שוטף. זאת אומרת 

 שאם יש לנו התחייבות סליחה רגע, 

 חברים קראתי מי בעד יעקב מזרחי. יעקב מזרחי. מר מוטי ששון:

 ביע בעד. בבלי תצ מר יעקב מזרחי:

 מי בעד התב"רים? חברים.  מר מוטי ששון:

 בשביל מה הקראת את כל הסעיפים האלו?  גב' נעה צ'פליצקי:

חבר'ה אני רוצה להגיד לכם עוד דבר. אי האישור תב"רים יגרום נזק של  מר אמנון ארץ קדושה:

מיליונים לעירייה. יש פה תב"רים של הנגשות שאנחנו מחויבים לבצע אותם 

ים. יש פה בתי ספר שאנחנו לא נבצע יש פה פרויקטים באזור התעשיה בזמנ

שאני צריך לשלוח קבלנים הביתה וזה יעלה לנו מיליוני שקלים. זו תהיה 

אריות של כל אחד ואחד מכאן. סליחה זה לא קשור אני לא מקבל את זה. 

 קיבלו את השינויים שלך הגשת שינויים נתקבלו. זו בושה וחרפה. 

 יחד( )מדברים 
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זו חבלה בפיתוח העיר בהכנת בתי הספר לפתיחת שנת הלימודים בספטמבר  מר מוטי ששון:

 על מצפונכם. אוקי מי בעד? חברים מי בעד תקציב הפיתוח? 

 זו בושה וחרפה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 יעקב תרים אל תתבייש. הרמת את היד. יעקב.  מר מוטי ששון:

 תרימו טיפה לא הרבה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 . יעקב לא הצבעת. 12 מר מוטי ששון:

 אני בינתיים לא מצביע.  מר יעקב מזרחי:

תקציב  התקציב עבר.נמנעים, יעקב וניסן.  2. מי נמנע? 11אוקי מי נגד?  מר מוטי ששון:

 . אושרהפיתוח 

 תודה רבה לכם. 

 

 .2021לשנת  –אישור תבר"ים לסגירה  .4

 26,000 -רגע, לא נגמר. קיבלתם סגירת תב"רים שאין בהם פעילות, חברים. ב מר מוטי ששון:

 ש"ח. 

 ש"ח מי בעד? 26,000 -קיבלתם סגירת תבר"ים שאין בהם פעילות ב מר אמנון ארץ קדושה:

 . מי יצא? 11מי בעד?  מר מוטי ששון:

. אתה בעד אז לא הם גם הצביעו בעד. אבל גם קייקוב אמר שהוא מצביע מר אמנון ארץ קדושה:

 תרים את היד. 

 .. אושר. אוקי. מי נגד? אין נגד. אין נמנעיםבעד 13 מר מוטי ששון:

 תודה רבה לכולכם. הישיבה נעולה.


	מועצת העיר ה-18 שמן המניין מס' 49
	מיום 13.02.2022
	פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה
	 משתתפים:
	 נעדרו:
	 כמו כן נכחו:
	על סדר היום:
	ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר שמן המניין מס' 49 פרוטוקול מס' 543
	פרוטוקול


